
November 2014

Letnik XV

Številka 9

Novice 

V tej šteVilki lAHkO PReBeRete:

Dan »D« za POš Vrhpolje se približuje• 
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Oktober v Gasilski zvezi Moravče• 
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www.moravce.si 
moravske.novice@moravce.si

OBČINA MORAVČE

vabi

na prvo abonmajsko predstavo v sezoni 
2014-2015 in izven, ki bo v soboto, 22. 11. 

2014 ob 19. uri v Kulturnem domu v Moravčah. 

Na sporedu bo komedija KUD Homec, NItI tAt NE MORE 
pOštENO KRAstI:  Tat se je ponoči prikradel v bogato sta-
novanje. In še predno se je nepridiprav lotil kraje, je zazvonil 
hišni telefon – njegova žena preverja…Pa to ni edina ovira.

Vstopnice po 6,5€ bodo na voljo pet dni pred predstavo 
v baru travnar in eno uro pred predstavo v Kulturnem 

domu.

Vljudno vabljeni!

OBČINA MORAVČE

vabi

 GLEDALIŠKI ABONMA 
2014/2015

Občina Moravče predstavlja gledališki abonma 
za sezono 2014/2015. Če vas je pretekli abonma 
razveselil in se boste tudi letos odločili za obisk, 

vas vabimo, da nabavite abonmajske kartice pred 
prvo predstavo, to je v soboto, 22. 11. 2014. Cena 

abonmaja je ostala enaka. Plačate lahko v dveh 
obrokih. Abonmajska kartica je prenosljiva. 

Cena je 36€, za upokojence 30€, za študente, 
dijake in učence pa 24€. 

Sobota, 22. 11. 2014 ob 19. uri: KD JOŽE GOSTIČ • 
HOMEC bo gostovalo s komedijo NItI tAt NE 
MORE pOštENO KRAstI

Sobota, 6. 12. 2014 ob 19. uri: KD MLINŠE bo go-• 
stovalo s komedijo pOLItIKA BOLEZEN MOJA

Sobota, 24. 1. 2015 ob 19. uri KUD LJUTOMER bo • 
gostovalo s komedijo pOLItIČNA pOROKA

Sobota, 21.  2.  2015 ob 19. uri: KD SVOBODA ELE-• 
KTROELEMENT IZLAKE bo gostovalo s komedijo 
FLORENtINsKI sLAMNIK

Sobota, 28. 3. 2015 ob 19. uri: DRAMSKI ODSEK • 
PROSVETNEGA DRUŠTVA STRANDREŽ PRI NOVI 
GOICI bo gostoval s komedijo MRtVI NE pLAČU-
JEJO DAVKOV

Sobota, 11. 4. 2015 ob 20. uri: KD VRBJE bo gosto-• 
valo s komedijo NAMIšLJENI ZDRAVNIK

Želimo vam prijetno zabavo ob obisku abonmajskih 
predstav! Seveda boste dobrodošli tudi, če boste 
predstave obiskovali izven abonmajske kartice z 
vstopnicami, ki bodo v prodaji eno uro pred pred-
stavami.

Vljudno vabljeni!

OBČINA MORAVČE

vabi

 na tradicionalni novoletni 
koncert v Kulturni dom, v soboto, 

27. decembra 2014 ob 19. uri
V programu bodo sodelovali domači glasbeni 

izvajalci in gostja Nuša Derenda.

Vstop bo prost!

Vljudno vabljeni!

OBČINA MORAVČE

vabi

na drugo abonmajsko predstavo v sezoni 
2014-2015 in izven, ki bo v soboto, 6. 12. 

2014 ob 19. uri v Kulturnem domu v Moravčah. 

Na sporedu bo komedija KD Mlinše, pOLItIKA BOLEZEN 
MOJA:  Upokojitev, volitve, erotične blodnje, male prevare, 
sanje o tem, da bi nekaj bili,...so teme, ki vas bodo od srca 
nasmejale.

Vstopnice po 6€ bodo na voljo pet dni pred predstavo 
v baru travnar in eno uro pred predstavo v Kulturnem 

domu.

Vljudno vabljeni!

DRUŠTVO UPOKOJENCEV MORAVČE
V A B I

vse svoje članice in člane na veselo 
prednovoletno srečanje, ki bo v četrtek, 
11. decembra 2014 ob 15. uri v gostilni 

Marija Peterka s.p. Drtija.
Program naj ostane presenečenje.

Obvezna je prijava na 031-634377 do 5. 
decembra.

Prijazno vabljeni!
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Novice iz Moravške doline 
November 2014, Letnik XV, Št. 9.

Novice iz Moravške doline je informativno glasilo občine 
Moravče, ki je tudi izdajateljica. Izhaja predvidoma 
desetkrat letno in ga prejemajo vsa gospodinjstva v 
občini brezplačno. Sedež in naslov uredništva: Občina 
Moravče, Trg svobode 4, 1251 Moravče, tel 7232700. 
E-poštni naslov moravske.novice@moravce.si. 
Odgovorni urednik: Edo Veselko, namestnica 
odgovornega urednika: Vojka Rebolj. Uredniški odbor: 
Edo Veselko, Vojka Rebolj, Maja Hren, Marko Kladnik, 
Katja Ribič, Irena Ravnikar, Ajda Lalič, Eva Babnik. 
Novice iz Moravške doline so vpisane v razvid medijev 
pri Ministrstvu za kulturo RS pod zaporedno številko 
374. Priprava za tisk: Studio L.A. Andrej Lombar s.p.. 
Tisk: Tiskarna Januš. Naklada 1550 izvodov.

Obvestila

Naslednja številka izide 18. decembra 2014. 
Vaše prispevke pričakujemo do 4. decembra.

Seznam uradnih ur institucij in 
organizacij v občini Moravče

KARItAs tretji ČEt v mes: 17.45 - 18.45
RDEČI KRIŽ
Tel: 031/291-564

prvi pON v mes.: 17 - 19

ŽUpNJsKI URAD
Tel: 7231-055

pON in pEt: 9 - 10; 16 - 18

OBČINA MORAVČE
Tel: 7247-140; 
Faks: 7231-035

pON: 8 - 10.30; 11 - 15
sRE: 8 - 12; 13 - 17
pEt: 8 - 10:30; 11 - 13

BANKA
Tel: 7231-017

pON - pEt: 8 - 12; 14.30 - 17

pOštA
Tel: 7296-510

pON - pEt: 8 - 10.30;  14.30 - 17
sOB: 9 - 11

pOLICIJsKA 
pIsARNA

pON: 16 - 18, pEt: 8 - 10 
zad. NED v mes: 8 - 10

Oš JURIJA VEGE
Tel: 7231-003, 
7231-210

pON - pEt: 7 - 15
informacije tudi na:
www.osmoravce.si

VRtEC
Tel: 7231-227

pON - pEt: 7 - 15

pOš VRHpOLJE
Tel: 7231-233

pON - pEt: 7 - 15

KNJIŽNICA
Tel: 7231-359

tOR, ČEt: 14 - 18.30
sRE: 11 - 14, sOB: 9 - 12

DRUštVO
UpOKOJENCEV

tOR: 10 -12

GAsILsKA ZVEZA 
MORAVČE
Tel: 7231-234

24-urna dežurna služba na tel 112

Zavod za gozdove, 
revir Moravče

tOR 7 – 11
Tel: 7231-040, 041/657-223

KMEČKA 
tRŽNICA

sREDA  14 - 18
sOBOtA  8 - 13

Info oddaja o 
občini na AtV

sRE 20.00
ČEt 21.00

LEKARNA
Tel: 7232-780

pON: 12 - 19
tOR, sRE, pEt: 7.30 - 14
ČEt: 13- 19, prva sOB. v mes.: 8 - 12

ZDRAVstVENI DOM
AMB. spL. MED.
Tel: 7231-008

pON in ČEt: 13 - 19, sprejem do 18
tOR, sRE in pEt: 7 - 13

AMB. ZA OtROKE 
IN MLADINO
Tel: 7232-943

pON: 13 - 19
sRE: 7 - 10.30 amb. za bolne; 10.30 
- 13 posvet
pEt: 7 - 8 amb; 8 - 11 sistem.; 
11 - 13 amb

Patronažna služba, 
tel 7232-944

PON – PET : 7 - 8

DIAG. LAB. pON: 13 - 18, tOR: 9 - 12
sRE, pEt: 7 - 12

ZOBNA AMB.
Tel: 7231-150

pON, sRE: 7 - 14
tOR, ČEt: 13 - 19
pEt: 7 - 13.30

ZOBNA AMB ZA 
OtROKE
Tel: 7232-750

pON, sRE: 7 - 14
tOR, ČEt: 13 - 19
pEt: 7 - 13.30

Nekateri bralci se upravičeno pritožujete, da črno-
bele fotografije niso najboljše. Tistim, ki imate dostop 
do spletnih strani, predlagamo, da si na njih ogledate 
barvno različico na www.moravce.si.

Spoštovane bralke in bralci!
Mesec, ki je za nami, sta zaznamovala predvsem dva do-

godka.
Prvi so bile lokalne volitve. Izvolili smo novo občinsko 

oblast: župana in nov občinski svet. Čestitke! Nekateri meni-
jo, da imamo volivci vedno prav in da si  izberemo vodstvo 
kakršnega si pač zaslužimo. Delno imajo prav. Toda ne sme-
mo pozabiti, da se odločamo glede na obljube, ki  smo jih de-
ležni v predvolilnem obdobju. Naša demokracija je mlada in 
veliko izvoljenih se ne zaveda obveznosti, ki jih z izvolitvijo 
sprejemajo. Dober, v resnici slab, je vzgled na nivoju države. 
Dober boš, če si le naš. To seveda ne pelje nikamor. Imamo 
veliko dobrih zgledov v soseščini, kjer jim gre veliko bolje. 
Imamo podobne programe, tako župan Martin Rebolj na 
konstitutivni seji občinskega sveta, in ni pravega razloga, da 
ne bi sledili interesom občanom, ki so naša največja obveza. 
Upajmo, da bo tokrat drugače. Ne bodite proti, če predlog ni 
vaš in premislite za čigavo korist gre.

Drugi je bil mesec požarne varnosti. Tu smo si enotni. Ga-
silci so zagotovo človekoljubna in dobrodelna organizacija, 
ki ji v državi ni para. Tu politike ni in vsi so naši. Letos so 
se izkazali nič kolikokrat. Na zadnje pred nekaj dnevi, ko so 
ponovne ujme zajele državo. Zdi se mi, da imajo izjemno 
kadrovsko »politiko«. Pri njih začneš že kot otrok in se »za-
strupiš« za vekomaj. Ko odpove država s svojimi zarečenimi 
obljubami, zazvonijo njihovi telefoni. Prihitijo v nekaj mi-
nutah, delajo dokler je potrebno, mnogokrat tvegajo svoje 
zdravje in celo življenje in za plačilo prejmejo »hvala«. Ali je 
potreben boljši vzgled? 

Naslednjič se srečamo ob otvoritvi nove POŠ na Vrhpoljah 
in veselem decembru. Kako drvi.

Odgovorni urednik
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Županova stran

 Dan »D« za POŠ Vrhpolje 
se približuje

Pogovor z županom Martinom Reboljem

G. župan, vrhpoljski otroci že težko čakajo na selitev v novo 
šolo. Kaj jim lahko sporočite?
Izgradnja POŠ Vrhpolje je definitivno v zaključni fazi. Pred-
viden datum vselitve otrok se hitro bliža. Takrat bodo učilnice 
tudi ustrezno opremljene. Opravljen bo tehnični prevzem in 
izdano uporabno dovoljenje. Računam, da bo do takrat ure-
jena tudi okolica pred šolo, med gasilskim domom in šolo ter 
prav tako pod njo. Skratka, vse zemljišče, ki je v lasti občine 
bo urejeno. Sanirana bo cesta, urejena javna razsvetljava, 
postavljena zaščitna ograja zaradi varnosti otrok.
Zemljišča, ki jih na novo pridobivamo za potrebe šole, pa 
ne bodo dokončana, saj so v prostorskih aktih zavedena še 
kot kmetijska. Del smo jih že pridobili, del pa je v postopku 
pridobivanja. Ureditev, ki bo med drugim sledila potrebam 
šole in gasilcev ter ureditvi parkirišč, bo morala počakati na 
prihodnjo pomlad.
pred dnevi je potekala konstitutivna seja občinskega sveta. 
Kaj ste sklenili? 
Šlo ja za konstitutivno sejo, na kateri se je oblikoval novi 
občinski svet. Pred tem smo opravili razgovore s predstavniki 
strank oz. list in uskladili mnenja o formiranju komisije za 
volitve in imenovanja, pa tudi komisije, ki delujejo le v času 
ustanavljanja občinskega sveta v skladu z veljavnimi občin-
skimi dokumenti.
Po volitvah sem se, po temeljitem razmisleku kaj storiti, ko 
smo ponovno zašli v tako imenovano pat pozicijo glede šte-
vila svetnikov odločil, da povprašam predstavnike vseh treh 
strank, torej SDS, SLS in NSi o morebitnem sodelovanju in 
podpisu dogovora o sodelovanju. Stranka SDS je v to privolila, 
drugi dve pa sta podpis zavrnili in ponudili le »projektno« 
sodelovanje.
Po tem sem opravil še nekaj posvetovanj s stranko SDS in 
ugotovili smo, da imamo dokaj podobna programska stališča 
in se dogovorili za podpis dogovora o sodelovanju. Želja, da 
bi si zagotovili usklajeno in čim bolj učinkovito delovanje 
občine v vsem štiri letnem obdobju, me je vodila k odločitvi, 
da sem imenoval dva podžupana: Vitomirja Cerarja in Janka 
Korošca.
Analiza obljub in ponudb strank pred volitvami nedvomno 
kaže, da imamo zelo podobne programe. Stranke, ki so podprle 
mojega protikandidata, so ob podpori izražale mnenja, da je 
treba z zastavljenimi nalogami nadaljevati. 
po ustanovni seji ste kar nadaljevali s 1. redno sejo?
Ja, res je. Nadaljevali smo s prvo redno sejo v novi sestavi 
občinskega sveta. Poglavitna točka je bila rebalans proračuna 
občine za leto 2014. Ta je bil potreben predvsem zaradi spre-
membe sredstev na prihodkovni strani proračuna. Zmanjšala 
so se sredstva za financiranje občin po ti. 21. členu (razvoj 
podeželja) in zaradi zamude pri izdaji odločb za NUSZ, ki je 
posledica nesprejetja nepremičninske zakonodaje. Posledica 
je seveda tudi prilagoditev na odhodkovni strani. V proračunu 
je bilo predvideno, da bo država izdala odločbe za črpanje 

kohezijskih sredstev za področje izgradnje vodovodov, kar pa 
se do sedaj, žal, ni zgodilo.
Kakšna je perspektiva teh sredstev?
Zaradi realnega planiranja teh sredstev za leto 2014 na pri-
hodkovni in odhodkovni strani ne predvidevamo in smo jih 
ustrezno zmanjšali. Jih bomo pa ponovno uvrstili v proračun za 
leti 2015/2016, ker pričakujemo, da bodo uvrščena v finančno 
perspektivo 2014/2020.
G. župan, ekonomska in finančna kriza se še poglabljata. 
Varčevanje je verjetno najbolj pogosta beseda. Kako vidite 
prihodnost naše občine v luči možnosti zmanjševanja prilivov 
s strani države?
V naši občini smo zadnja leta sledili realnemu finančnemu 
stanju in si tako zagotovili relativno finančno trdnost. Manjši 
dodatni posegi države občine ne bi ogrozili. Res pa je, da ne 
vemo kako globoko se misli država zagristi v občinske prora-
čune. Naša občina vsa leta pobira NUSZ, tako za pozidana kot 
za nepozidana stavbna zemljišča, in tako zagotavlja določen 
finančni prihodek. Naj pa poudarim, da so te obremenitve med 
nižjimi v naši okolici. Pri uvedbi omrežnin na kanalizacijo in 
vodovode nismo sledili populizmu tistih, ki jih niso uvedli. Vse 
to in še drugi prihodki nam zagotavljajo koliko-toliko stabilno 
finančno situacijo.
Zavedati se moramo, da velik del proračuna zahtevajo zakon-
ske obveze pri financiranju javnih služb. Ne moremo pa mimo 
tega, da bo treba zagotoviti še sredstva za vso infrastrukturo: 
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Občina

vodovode, kanalizacijo, ceste.
Odprto ostaja vprašanje stroškov priključkov na kanalizacijsko 
omrežje. To je vseslovenski problem. Prebivalci nasprotujejo 
visokem cenam priključkov in ponekod celo ustanavljajo civil-
ne iniciative. Razmišljamo, da bi s pristojbinami za priklope na 
kanalizacijo počakali na dokončno rešitev problema s strani 
države, kljub temu pa, tam kjer je to mogoče, dosledno zahte-
vali priklope. Razmišljam, da teh priklopov ne bi zaračunavali 
ali pa le v minimalni višini. Zavedamo se, da gospodinjstva 
ekonomske cene ne bi prenesla.
Imate še kakšno zamisel za prihodnje leto?

V mislih imam še dva projekta.
Prvi je toplotna sanacija osnovne šole, za katero imamo z 
državo že podpisano pogodbo. Pričakujemo črpanje v višini 
približno 120 tisoč evrov, razliko do 200 tisoč bo primaknila 
občina.
Drugi projekt je selitev občine. Gradbeno dovoljenje že imamo. 
S prijavo na razpis za energetsko sanacijo bomo poskušali 
dobiti dodaten denar. Glede na to, da država želi zagnati go-
spodarstvo tudi s programom energetskih in toplotnih sanacij 
objektov, računamo, da so naša pričakovanja realna.

EV

V četrtek, 30. oktobra je potekala konstitutivna seja nove-
ga občinskega sveta. Šlo je za šest točk dnevnega reda, ki 
so pač predpisane za take prilike in so v skladu z občinski-
mi akti. Po začetni ugotovljeni prisotnosti in sklepčnosti, je 
predsednik volilne komisije Darko Krašovec podal poročilo 
o izidu glasovanja za izvolitev članov občinskega sveta in 
župana. Na osnovi poročila mandatne komisije je nato 
občinski svet potrdil mandate vsem svetnikom in  županu. 
Za konec je občinski svet soglasno imenoval še komisijo 
za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja v sestavi 
Ravnikar Stane (predsednik) in člane Korošec Janka, Cerar 
Vitomirja, Novak Romana in Vidic Janeza.
V krajšem nagovoru se je župan zahvalil občanom za 
udeležbo na volitvah, upajoč da bodo izvoljeni upravičili 
njihove glasove in dokazali, da se volivci niso zmotili. 
Izvoljene pa pozval, naj izkoristijo možnost in poskrbijo 
za splošen razvoj občine. Delati moramo tisto, kar smo 
volivcem obljubili pred  volitvami. Glavno vodilo mora biti 
izpolnjevanje interesov občanov.
Svetniki so nato nadaljevali s 1. redno sejo v novi sestavi. 
Poglavitna točka dnevnega reda, ki je bil  sprejet z de-
setimi glasovi, je bil 3. rebalans občinskega proračuna. 
Ta je potreben zaradi uskladitve dejanskih prihodkov in 
odhodkov. Prihodki se znižujejo na podlagi 21. člena ZFO, 

ker je država, zaradi finančne krize, vsem občinam znižala 
prihodke iz tega vira. Znižujejo se tudi prihodki iz naslova 
NUSZ, ker ni bila sprejeta nepremičninska zakonodaja in 
davkarija zamuja z odmero nadomestil. Delno bodo izpad 
nadomestili prihodki iz naslova omrežnin, ki jih plačujemo 
za vodovodno in kanalizacijsko omrežje in javno higieno. 
Država tudi ni zagotovila obljubljenih sredstev za izgra-
dnjo vodovodov. Upati je, da se bo zadeva vseeno rešila 
v naslednji finančni perspektivi.
Rebalans pa je, jasno, potreben tudi na odhodkovni stra-
ni, saj je treba prihodke in odhodke uskladiti. Po razpravi 
in nekaterih vprašanjih svetnikov je svet z 11 glasovi ZA 
potrdil 3. rebalans občinskega proračuna.
Ob koncu je župan Martin Rebolj še razložil potek dogo-
varjanja o sodelovanju s strankami SDS, SLS in NSi. S SDS  
so tako dosegli dogovor o sodelovanju, drugi pa nista bili 
za sklenitev sporazuma in sta izrazili pripravljenost za t.i. 
projektno sodelovanje. Za podžupana  je imenoval Cerar 
Vitomirja in Korošec Janka. Poudaril  je racionalizacijo 
občinske uprave. Sodelavce, ki odhajajo se ne bo nado-
meščalo z zaposlitvami, temveč  se bo, le ob potrebi, na-
jelo pogodbenega delavca. Delno bodo tudi spremenjeni 
pogoji za koriščenje Kulturnega doma.

EV

KONSTITuTIVNA IN PrVA rEDNA SEjA OS

Dve muhi na mah

Občinski svet Občine Moravče (2014-2018) v sestavi:
Z leve proti desni: Pavla Pirnat, Darja Lavrič, Adrijana Hauptman Vidergar, Brigita Barlič, Katarina Javornik Firm, Jožefa Jerman
Z leve proti desni: Milan Kunavar, Roman Novak, Janez Vidic, Janko Korošec (podžupan), Vitomir Cerar (podžupan), Stanislav 
Ravnikar, Boštjan Merela in Janez Učakar
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Občina

Postopek komasacije v Moravčah

Komasacijski postopek, ki ga vodi Upravna enota Dom-
žale za kmetijsko območje med naseljema Drtija in 
Soteska v občini Moravče, se nadaljuje s pripravami na 
sklepno fazo, ki bo zaključena v juniju leta 2015.
Konec oktobra je bil izveden skupen sestanek koma-
sacijskega odbora, ki predstavlja lastnike zemljišč na 
obravnavanem območju, ob prisotnosti predstavnikov 
izvajalca geodetskega postopka komasacije Geodetska 
družba d.o.o.,Ljubljana, Sklada kmetijskih gozdov in 
zemljišč  in  Občine Moravče. 
Vsebinsko je bila obravnavana problematika lastništva 
skupnih poti in melioracijskih jarkov. Sprejet je bil sklep, 
da lastništvo skupnih poti za dostop do kmetijskih 
zemljišč na območju preide v lastništvo in upravljanje 
občine, saj se glede na izkušnje tovrstna ureditev kaže 
kot najbolj primerna rešitev. V nadaljevanju bo namreč 
dosežen osnovni namen izboljšanja pogojev obdelova-
nja in združevanja zemljišč na območju z dejansko ure-

ditvijo obstoječih in gradnjo novih predvidenih poti ter 
z vzdrževanjem melioracijskih jarkov, občina pa je edini  
upravičeni subjekt za kandidiranje na javnih razpisih za 
pridobitev sredstev v ta namen. Hkrati je bila izposta-
vljena tudi nujnost vzdrževanja melioracijskih jarkov, k 
čemur se je zakonsko zavezala država, ki bo zagotovila 
namenska sredstva za letne aktivnosti čiščenja zarasti 
in odvoza mulja. 
V naslednjih mesecih bo geodetsko delo usmerjeno v 
pripravo strokovnih podlag za izdelavo elaborata nove 
razdelitve zemljišč na komasacijskem območju Moravče. 
Elaborat nove razdelitve zemljišč bo javno predstavljen 
na javni razgrnitvi spomladi leta 2015, na katero bodo 
vsi lastniki zemljišč oziroma komasacijski udeleženci 
pisno vabljeni. Sledilo bo zamejičenje novih zemljiških 
parcel in seznanitev lastnikov z mejami novo dodeljenih 
parcel na terenu.

Občinska uprava

Osrednja občinska komemoracija

Zadnji dan oktobra se je v organizaciji občine v parku v 
Moravčah odvila že skoraj tradicionalna komemoracija v 
spomin umrlim in žrtvam vojn. 
»Premišljujemo o smislu življenja, o tem kar lahko storimo, 
da bi sebi in svojim bližnjim ter širši okolici storili dobro. 
Spominjamo se umrlih in žrtev vojn. Naše misli se s spo-
štljivostjo in hvaležnostjo dotaknejo spomina na padle iz 
osamosvojitvene vojne, iz boja z okupatorjem med drugo 
svetovno vojno in iz vseh vojn, ki so jih Slovenci bojevali za 
svoj narod,«je v svojem govoru dejal župan Martin Rebolj. 
V tem smislu se je dotaknil tudi sedanjosti in citiral rektorja 
Univerze v Novi Gorici Danila Zavrtanika, ki je poudaril, 
da smo bili včasih Slovenci del evropskih reformatorskih 
gibanj, a smo reformne ideje prehitro opustili. Zato danes 
živimo v državi, kjer je državljane skoraj panično strah kakr-

šne koli, celo še tako nujne reforme. Govor je župan končal 
z mislijo, da bo to naloga samo in edino nas samih in da 
za to končno moramo stopiti na pot skupnih prizadevanj, 
tudi za prihodnost naših mladih.
K spomenikom žrtvam vojn so predstavniki občine in 
veteranskih organizacij položili vence. V programu je z 
žalostinkami sodelovala Pihalna godba Moravče, Peški 
oktet je zapel: Oj, Doberdob, Hodil sem in Glejte, že sonce 
zahaja. Učenci Osnovne šole pod mentorstvom Barbare 
Fale so ob spremljavi Andreja Rousa na kitari zapeli: Ob  
tabornem ognju, Zagorski zvonovi in Dekle moje pojdi z 
menoj. Tina Žnidar je ob povezovanju recitirala Kajuha. 
Ob dnevu mrtvih so mediji poročali o poklonu državnega 
vrha vsem žrtvam vojn. To storimo tudi v naši občini.

VR
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Občina

Po sledeh napredka naše občine

V okviru letošnjih razpisov za pomoč kmetijstvu sta bili 
izpeljani dve agromelioraciji na območju Gore pri Pečah.

Zaradi nezadostnega zemljišča za širitev ceste na Planino 
se je poseglo v strmo in visoko brežino, kar je zahtevalo 
gradnjo opornega zidu. Ko bo v letu 2015 ta oporni zid 
popolnoma dokončan v celotni dolžini, bo vanj vgrajena 
fekalna kanalizacija. S tem bo omogočeno delovanje ka-
nalizacije brez črpališč za višje ležeče objekte.

Gradi se visokotlačni vodovod od vodovodnega objekta v 
Podbrdu do novonastajajočega na Grmačah. Ta vodovod 

se gradi na zelo težavnem terenu, saj je praktično ves 
vklesan v kamen.

Podružnična šola na Vrhpoljah je v zaključni fazi gradnje, 
tudi notranjost je praktično dokončana.

V Pečah se ureja prostor na območju odstranjene opu-
ščene stare šole. Prostor naj bi poleg parkirišč omogočal 
tudi organizacije prireditev na prostem. 

VR
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policija svetuje

ODDELEK ZA KMETIJSKO SVETOVANJE 
Izpostava Domžale
Vir, Šaranovičeva cesta 21a,
p.p. 22, 1230 Domžale
www.lj.kgzs.si

URADNE URE:
ponedeljek: 8h–10h 
sreda: 8h–10h in 14h–15h
ostalo po dogovoru 
Tel.:  01/724-18-45 ali 01/724-48-55
E-naslov:  irena.zlatnar@lj.kgzs.si 
                 pavla.pirnat@lj.kgzs.si

VstOpNO IZOBRAŽEVANJE  
za kmetijsko okoljska plačila 
(KOpOp)
Ponovno obveščamo vse, ki bi želeli 
z letom 2015 pristopiti k izvajanju 
katerekoli zahteve v okviru kmetijsko 
okoljskih podnebnih plačil (KOPOP), 
da je eden od pogojev tudi udeležba 
na t.i. vstopnem izobraževanju, ki 
bodo potekala do konca januarja. 
Na naši Izpostavi bo to izobraževanje 
izvedeno v torek, 9. 12. 2014 od 9.-
15. (16.) ure v predavalnici Obrtno 
podjetniške zbornice Domžale na 
Viru, Šaranovičeva cesta 21c (100 

m naprej od pisarn KSS). Prijava je 
OBVEZNA. Število mest je omejeno, 
zato se samo zainteresirani prijavite 
čim prej na eno od zgoraj navedenih 
kontaktov.
Pomembno: predavanja se lahko 
udeleži samo katerikoli član kmetije, 
ki je vpisan v Register kmetijskih 
gospodarstev. Ena oseba ne more 
biti na izobraževanju za dve različni 
kmetiji!!!
Več o KOPOP si lahko preberete v 
prejšnji številki lokalnega časopisa ali 
v oktobrski številki Zelene dežele.

EKOLOšKO KMEtOVANJE
Ponovno opozarjam, da se morate za 
uveljavljanje ukrepa »Ekološko kmeto-
vanje« v letu 2015 prijaviti najkasneje 
do 31. 12. 2014 eni od treh kontrolnih 
organizacij v Sloveniji. 
Vstopno izobraževanje za uveljavlja-
nje plačil samo za ekološko kmeto-
vanje ni obvezno, bo pa potrebno 
v naslednjem letu  imeti opravljena 
izobraževanja priznana za to shemo.

PAVLA PIRNAT,
terenska kmetijska svetovalka

 

POLICIjA SVETujE

NEKAj NASVETOV STArEjŠIM OBČANOM 
ZA VEČjO VArNOST SVOjEGA PrEMOŽENjA (2.del)

Nošenje prtljage:
Da zmanjšate možnost tatvine prtlja-
ge, Vam svetujemo:

namesto da sami prenašate pr-• 
tljago, si za to priskrbite pomoč 
(znanih oseb, prevoz s taksijem 
ipd.)
prtljage ne odlagajte pred prehodi • 
za pešce, kioski, blagajnami, pred 
vstopom na avtobus ipd.

potovanje z avtobusom ali vlakom
Da se potovanje ne bo končalo z »iz-
gubo« prtljage ali denarnice,
Vam svetujemo:

sedite ali zadržujte se v bližini • 
voznika oziroma v sprednjem 
delu avtobusa ali prvem vagonu 
vlaka
denarnice ali torbice nikdar ne • 
odlagajte
prtljage ne odlagajte na prostor, ki • 
ni pod Vašim nadzorom, in po mo-
žnosti imejte z njo tudi telesni stik
za prenos težje prtljage zaprosite • 
voznika ali drugo osebje, in ne 
nasedajte »prijaznim« potnikom 

Menjava denarja
Da zmanjšate možnost »izgube« de-
narja, Vam svetujemo:

na ulici ali na drugem javnem • 
kraju nikdar ne menjajte denarja 
z neznanimi osebami (v drobiž 
ali drugo valuto), saj tvegate, da 
lahko dobite ponarejenega

Dvigovanje denarja na bankomatu
Da zmanjšate možnost tatvine denar-
ja pri bankomatu, Vam svetujemo:

po možnosti uporabljajte banko-• 
mate v zaprtih prostorih, pred-
vsem pa se izogibajte bankoma-
tom na samotnih krajih
če ugotovite, da Vas kdo opazuje • 
ali Vam celo sledi, denarja ne 
dvignite
bodite zelo previdni, če Vas kdo • 
takoj po dvigu denarja začne ogo-
varjati, npr.: »Ali imate mogoče 
drobiž?«, »Ali imate ogenj?«, »Opro-
stite, kje pa je Cankarjeva ulica?«
preden se obrnete od bankomata, • 
pospravite denar in ga ne prešte-
vajte pred bankomatom

Odkup “zlatnine” ali drugih pred-
metov
Da zmanjšate možnost goljufije in 
da ne postanete lastnik nič vrednih 
ali ukradenih predmetov, Vam sve-
tujemo:

na ulici ali na drugem javnem • 
kraju nikdar ne sklepajte kupčij z 
neznanimi osebami, saj tvegate, 
da boste drago plačali »zlat« nakit 
ali uro, ki sta v resnici iz manjvre-
dne kovine
ne kupujte nobenih predmetov • 
»po ugodni ceni«, npr. mobilnih 
telefonov, fotoaparatov, sončnih 
očal, vžigalnikov, ker je velika mo-
žnost, da so ukradeni, pokvarjeni, 
manjvredni .

VARNO DOMA

Različni »obiskovalci«
Obiska ste načeloma veseli, predvsem 
če je najavljen in če je obiskovalec so-
rodnik, prijatelj ali znanec. Neznanih 
oseb pa se gotovo ne razveselite, še 
posebej če Vam že na vratih ponujajo 
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različne »ugodne« predmete, izlete, 
potovanja, zavarovanja ipd. Med ne-
znanimi obiskovalci pa so tudi takšni, 
katerih edini cilj je, da Vas ogoljufajo. 
Ti storilci praviloma»delujejo« daleč 
od kraja svojega prebivališča in so 
običajno zelo urejeni, komunikativni 
in prijazni.
Trudili se bodo, da bi na Vas naredili 
čim boljši vtis, in če jim bo to uspelo, 
jih boste povabili v stanovanje. To pa 
je že začetek zgodbe, ki se bo za Vas 
slabo končala! 

Naj Vas opozorimo na nekaj zvijač, ki 
jih pogosto uporabljajo storilci takih 
kaznivih dejanj:

»Ali lahko dobim kozarec vode, ker 
moram vzeti tableto?«
»Ali lahko dobim kozarec vode, ker mi 
je slabo?«
»Noseča sem, ali lahko dobim kozarec 
vode?«
»Sosedov ni doma, ali imate svinčnik 
in papir, da jim pustim nujno sporo-
čilo?«
»Ali lahko sporočilo za sosede napi-
šem v Vašem stanovanju, ker je na 
hodniku slaba razsvetljava?«
»Ali lahko od Vas telefoniram, ker sem 
imel nesrečo?«
»Ali smem pri Vas oddati darilo … za 
sosede, ker jih ni doma?«
»Moj otrok mora nujno na stranišče, 

ali dovolite pri Vas?«
»Ali se me res ne spomnite, dovolite, 
da vstopim in Vam pojasnim!«
Že na vratih taki storilci želijo pridobiti 
zaupanje in usmiljenje. Njihov prvi cilj 
je, da od Vas slišijo: »Izvolite, kar vsto-
pite!«, drugi cilj pa, da Vas okradejo 
ali na drugačen način ogoljufajo, kar 
še lažje storijo, če ste v stanovanju 
sami. 

Zmanjšajte možnost, da postanete 
žrtev kaznivega dejanja na svojem 
domu, zato Vam svetujemo:

doma ne hranite večjih količin • 
gotovine
priporočljivo je, da si za denar in • 
druge vrednejše predmete vgra-
dite trezor
ključev ne puščajte v poštnih • 
nabiralnikih, pod predpražnikom, 
v cvetličnih lončkih, na okenskih  
policah ali na drugih, lahko dosto-
pnih mestih 
vgradite vhodna vrata s kukalom, • 
varnostno verižico ali dodatno 
ključavnico in domofonom
vrata odpirajte le ob zataknjeni • 
varnostni verižici
po možnosti pred odpiranjem • 
vrat poglejte skozi okno, kdo je  
»obiskovalec«
poskrbite, da bo razsvetljava • 
pred vhodnimi vrati ustrezna in 
brezhibna

ne nasedajte pretirani prijaznosti, • 
že opisanim zvijačam, opravi-
čilom ter izgovorom neznanih 
»obiskovalcev«
če se predstavijo kot uradne ose-• 
be, npr. kot policisti, svetovalci 
zdravstvenega ali pokojninskega 
zavarovanja ali serviserji, obrtniki, 
oskrbniki premoženja in podobno, 
zahtevajte ustrezen identifikacijski 
dokument in pojasnilo o namenu 
njihovega prihoda. V stanovanje  
spustite samo serviserje, obrtnike 
…, ki ste jih sami naročili
dogovorite se za kasnejši obisk, • 
do takrat pa si zagotovite nav-
zočnost  vsaj še ene zanesljive 
osebe
ponudite se, da boste sami tele-• 
fonirali in poklicali pomoč, če to 
želi  »obiskovalec«
vsiljivim osebam, ki hitro lahko • 
postanejo nesramne ali celo na-
silne, se odločno uprite, glasno 
govorite, da pritegnete pozornost 
sosedov, in po potrebi pokličite 
pomoč (kadar koli tudi policijo, 
na tel. štev. 113)
na vhodu v stanovanje ne sklepaj-• 
te nobenih »ugodnih« pogodb ali 
kupčij in ničesar ne podpisujte, 
saj podpis nikoli ne pomeni le 
»čiste formalnosti«

VIR: GRADIVO MNZ - POLICIJE

Kostanjeva nedelja ob rači
Letošnji zadnji dogodek na Učno-sprehajalni poti Rača je 
bila KOSTANJEVA NEDELJA,  19. oktobra.
Lepo jesensko popoldne je bilo kot nalašč za sprehod v 
naravi, ki se je nato nadaljeval v prijetno druženje ob peki 
kostanja pri Mohorjevem mlinu pod Dvorjami. Člani Turi-
stičnega društva smo se morali tokrat močno potruditi za 
kostanj, ker je bila letina  v bližnjih gozdovih enaka ničli.  
‘Kjer je volja, je tudi pot’, pravimo in nakup kostanja je bil 
zadnja možnost, če smo hoteli slediti tradiciji in pripraviti 
že 9.  kostanjevo nedeljo po vrsti.  Splačalo se je, obisk 
je bil nad pričakovanji, tudi od daleč -  iz Logatca -  so po 
»sledi internetne objave« našli pot v našo lepo dolino.  
Dragi in Jože Cerar sta bila uspešen par pri kurjenju in 
peki kostanja, Elka Cerar je s kuhančkom in čaji nudila 
prvo pomoč pri žeji, Nuška je skrbela, da kdo ne bi za-
šel, ostali pa smo bili zlasti uspešni pri »čvekanju«, kar 
pri vsesplošnem elektronskem komuniciranju sploh ni 
zanemarljivo. 
Uspešen dogodek nam je dal novega elana za zadnje 
načrte v letu. 
Ob Račo pa vas vabimo na sprehod v lepih jesenskih 
dneh. Turistično društvo Moravče
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Oktober v Gasilski zvezi Moravče

Gasilci Gasilske zveze Moravče smo 
sodelovali na dnevu zaščite in reševa-
nja v osnovni šoli. Za učence smo pri-
pravili več točk spoznavanja gasilskih 
veščin. Predstavili smo hojo po zadi-
mljenih prostorih, oblačenje gasilca 
ter opremljanje z dihalnim aparatom, 
predstavitev vozil z opremo v njih ter 
predstavitev tekmovanja Fire combat. 
Postavljena je bila celotna proga za to 
tekmovanje, ki smo jo gasilci večkrat 
preizkusili. Na tej progi gasilec testira 
svojo telesno pripravljenost. Preskoči-
ti mora oviro, zlesti skoti tunel, se po 
lestvi povzpeti na stolp ter spustiti dol 
po vrvi, prenesti mora lutko ter povleči 
polno cev vode ter zbiti tarčo. Zadnja 
dvojica na progi sta bila ravnateljica 
šole ter poveljnik gasilske zveze.
Z jamarskim inštruktorjem Alešem 
Stražarjem smo imeli tečaj spuščanja 
z višine. Najprej smo na trdnih tleh 
spoznali osnovne pripomočke jamar-
jev za spuščanje po vrvi. Preizkusili 
smo različne navezave ter vozle. Nato 
smo se opremili z opremo za spušča-
nje iz višin ter se po lestvi povzpeli 
na stolp. Po pravilni navezi ter prvem 
strahu smo se po vrvi spustili iz stolpa. 

Vsak spust je bil že lažji. Na koncu pa 
je Aleš sam na stolp dvignil gasilca in 
pokazal reševanje osebe.
Moravški gasilci vsako leto organizi-
rajo tekmovanje za memorial Staša 
Lebarja. Gasilci iz vseh društev smo se 
pomerili v hitri mokri vaji. Sodelovalo 
je 14 ekip iz GZ Moravče ter 11 ekip 
iz drugih zvez. Pri članih je bila najhi-

trejša ekipa iz Velike vasi, pri članicah 
pa ekipa iz Krašc.
V petek, 17. oktobra, smo imeli vajo 
gasilske zveze Moravče v podjetju 
Termit. Operativne enote vseh petih 
društev so prispele na poveljniško 
mesto, kjer so prejele naloge. Prei-
skovali smo proizvodnje in skladiščne 
prostore obrata. Našli smo pogrešane 

Mesec oktober je tradicionalno mesec požarne varno-
sti. Zato so v tem mesecu Gasilska zveza Moravče in 
pripadajoča društva pripravili številne aktivnosti, kakor 
preberemo v strokovnem opisu gasilca Roka. Ker nam 
je vsem dobro znano, da je gasilstvo pomembno za vsa-
kega posameznika, kot seveda tudi za občino, se nam 
zdi prav, tako tudi poveljnik GZ Moravče, da dodamo še 
nekaj besed laičnega opazovalca. 
Za nenapovedano vajo v družbi Termit so se odločili 
na pobudo poveljnika GZ Moravče Janeza Povirka,  da 
bi bili pripravljeni tej naši uspešni in največji družbi, ki 
mora v svoji proizvodnji uporabljati tudi razne kemikali-
je, pomagati ob morebitni nesreči. V vaji so sodelovala 
vsa moravška gasilska društva, ki so bila sklicana preko 
centra 112. Na terenu je bila tudi reševalna ekipa šestih 
gasilcev-reševalcev pod vodstvom vodje reševanja. 
Zanimivo je bilo videti, kako usklajeno, natančno in 
strokovno, so pregledali in oskrbeli ponesrečence. Pred 
prihodom nujne medicinske pomoči, je, namreč,  zelo 
pomembna tekma s časom. Tokrat so bili ponesrečenci 
štirje. Povejmo, da je na nivoju GZ Moravče osem  uspo-
sobljenih reševalcev, saj daje Zveza poseben pomen 
izobraževanju. Ob zaključku te obsežne vaje je poveljnik 
povedal, da je bil zadovoljen z vajo v celoti, ker so naši 
gasilci pokazali, da so vešči svojega posla. Zahvalil se 

je podjetju Termit za sodelovanje. Vajo sta spremljala in 
jo pohvalila tudi poveljnik Civilne zaščite Drago Pavlič in 
župan Martin Rebolj, ki je zagotovil, da bo občina tudi 
naprej skrbela, da bodo naši gasilci dobro opremljeni in 
da bodo imeli možnost usposabljanja. Videna dejanja 
in zgornje ocene, nam govorijo, da smo v varnih rokah 
izurjene in požrtvovalne ekipe naših gasilcev.
Zgodilo pa se je, tudi še v oktobru, da so v Tuštanju 
gasilce v resnici potrebovali. Saj se spomnite tiste noči 
z močnim deževjem, kakor so poročali iz Agencije za 
okolje, v zgodovini tretjem po količini vode? To noč smo 
se pred dežjem in v strahu pred stalnim grmenjem ter 
strelo, vsi malce preplašili. Nekaj po polnoči je močno 
počilo, na stanovanjsko hišo je udarila strela, premaknila 
ostrešje in na enem delu je zagorelo. Sreča v nesreči 
je bila, da je na odkriti del hiše, kjer se je pojavil ogenj, 
že nebo ulilo vode, pomagali so gasilci in ogenj je bil 
pogašen. Zevajočo odprtino so gasilci brž pokrili z ope-
ko in družino rešili skrbi. Tokrat sta bili potrebni le dve 
ekipi, Moravška in Vrhpoljska, pod vodstvom Janeza 
Klopčiča. 

Za vse, kar naredite za naše imetje in nas same, 
HVALA VAM GASILKE IN GASILCI!

VR

Mesec požarne varnosti

Društva
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delavce, ki se niso sami evakuirali ter 
jih odnesli na zbirno mesto prve po-

moči ter jih oskrbeli. Izvedli smo notra-
nje napade v skladiščne prostore ter 

gasili iz zunanje strani. Uporabili smo 
vodo iz gasilskih cistern ter jo črpali 
iz vodnjaka ter iz Drtijščice. Na vaji je 
sodelovalo 50 gasilcev z osmimi vo-
zili. Vaja je bila uspešno izpeljana, saj 
je prikazala preiskovanje prostorov, re-
ševanje oseb, oskrbo ponesrečencev, 
gašenje objektov, notranje napade in 
iznos nevarnih snovi. 
Mladinska komisija GZ Moravče je 
23.10. organizirala gasilski kviz na 
Vrhpoljah. Na teoretičnem testu in 
v praktičnih gasilskih veščinah so 
se pomerile mladinske ekipe iz vseh 
petih društev. Ekipi iz Peč in Vrhpolj 
sta se uvrstili na regijski kviz.
Gasilska zveza tako uspešno uresni-
čuje zastavljene naloge v mesecu 
oktobru – mesecu požarne varnosti.

Na pomoč!
Za GZ Moravče Rok Vozel

www.moravce. si

PGD Peče mesec požarne varnosti zaokrožilo 
z vajo zaščite in reševanja

Člani PGD Peče so bili v oktobru še 
posebej dejavni. 9. oktobra so člani 
sodelovali na prikazu na OŠ Jurija 
Vege v Moravčah, 11. 10. so se ude-
ležili Memoriala Staša Lebarja. 17. 
10. se je 6 gasilcev udeležilo vaje v 
podjetju Termit v Moravčah, 22. 10. 
je en član predstavil gasilsko orodje 
na OŠ Roje v Domžalah, 26. 10. pa so 
sklenili pestro dogajanje z društveno 
vajo. Ta je potekala na domačiji Pirc 
v Gori pri Pečah, po domače na Reki. 
V vaji je sodelovalo 18 gasilcev in 
dve vozili, gasilsko vozilo za prevoz 
moštva in GVV- 1. Vodja intervencije 
je navodila za izvedbo vaje podal ob 
prihodu na lokacijo. Ker je bilo potreb-
no priskrbeti dodatne količine vode, 
se je voda takoj začela črpati iz potoka 
Drtijščica. Med vlečenjem cevovoda 
so ostali gasilci s pomočjo gospodarja 
iz gospodarskega poslopja reševali 
kmetijske stroje in drugo imetje. Ja-
vljeno je bilo, da sta pogrešani tudi 
dve mladoletni osebi, zato sta dva 
gasilca vstopila v goreče poslopje z 
dihalnim aparatom, na lokaciji pa sta 

bila tudi dva gasilca usposobljena za 
nudenje nujne medicinske pomoči. Z 
gašenjem poslopja se je pričelo 5 mi-
nut po samem prihodu na prizorišče 
in, ko sta bili locirani pogrešani osebi, 
se je vaja zaključila. Po vaji je sledila 
razprava o uspešnosti vaje. 
Vaje in podobni praktični prikazi so 

dobra šola za primere, ko do naravne 
nesreče dejansko pride. Upamo, da 
bo v nadaljnje gasilska oprema več-
krat uporabljena na vajah in tekmo-
vanjih, kot pa ob dejanskih naravnih 
nesrečah.
Na pomoč!

Ajda Lalić, Foto: Bogomil Brvar

Društva
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14. Memorial Staša Lebarja
Tudi v oktobru, mesecu požarne 
varnosti, so bili člani Prostovoljnega 
gasilskega društva Moravče nadvse 
aktivni. V organizaciji društva se je 
11. oktobra odvil že štirinajsti memo-
rial Staša Lebarja, na katerem so bile 
udeležene ekipe PGD Moravče, PGD 
Peče, PGD Vrhpolje , PGD Krašce, 
PGD Velika vas, PGD Vače, PGD Ga-
tina, PGD Studenec, PGD Dob, PGD 
Lukovica in PGD Račna.
Ob trinajsti uri so se tekmovalne ekipe 
zbrale na avtobusnem parkirišču pri 
župnišču v Moravčah ter se med seboj 
pomerile v hitri mokri vaji z motorno 
brizgalno.
Tekma, ki je potekala v prijateljskem 
duhu, je bila vseeno napeta, številni 
navijači pa so navijali tako za ženske 

kot za moške ekipe. 
Med seboj se je pomerilo sedem žen-
skih ekip. Prvo mesto med članicami 
je zasedla ekipa PGD Krašče, drugo 

mesto je pripadlo domači ekipi, na 
tretje mesto pa so se uvrstile članice 
PGD Račna. Presenetila je tudi ekipa 
starejših gasilk domačega društva, ki 
je zasedla odlično četrto mesto. 
Tekmovalo je kar osemnajst moških 
ekip, v tej sekciji pa je prvo mesto 
pripadlo ekipi PGD Velika Vas, drugo 
in tretje mesto pa sta zasedli ekipi 
PGD Vače.
Po končanem tekmovanju je sledila 
podelitev pokalov. Prehodne pokale, 
ki so jih odnesle prve ekipe, je pode-
lila žena pokojnega Staša Lebarja. Za 
konec so se ekipe še malo okrepčale 
in se med seboj ‘’po gasilsko’’ podru-
žile, vsi udeleženci pa se veselijo na-
slednjega, že petnajstega memoriala 
Staša Lebarja.
Vsem udeleženim ekipam čestitamo 
za dosežene uvrstitve.
Na pomoč!

Katja Ribič

rokodelsko dogajanje
V oktobru se je enajst članov Društva 
rokodelcev moravške doline odpra-
vilo na sejem ročnih del Abilmente 
Autunno v Vicenzo (jesenski sejem 
ročnih spretnosti). Že nekaj let zapo-
red so se nekatere izmed članic odpra-
vile na ogled sejma v sosednji Italijo. 
Število rokodelcev, ki se odločijo za 
obisk se vsako leto poveča. Navdu-
šenje je veliko, razstavni prostor je 
velik in možnosti za oglede, nakupe 
in učenje je veliko. Ročne spretnosti 
so predstavljene tudi v živo, na način, 
kateremu skušamo slediti tudi v do-
mačem rokodelskem društvu. Pretok 
znanja je direkten, obstaja možnost 
takojšnjega pridobivanja informacij 
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Enodnevni izlet Češnjičanov
V soboto, 26. julija 2014, smo se ob 
6. uri pri kozolčku v Češnjicah zbrali 
vsi, ki smo se skupaj s člani društva 
Češnjice pri Moravčah odločili za 
potep po Primorski. V zgodnjem in 
svežem jutru se nas je zbralo precej-
šnje število in z avtobusom smo se 
odpeljali proti morju. Prvi postanek 
so bile Sečoveljske soline, ki so naše 
največje delujoče slovenske soline. 
Pred vhodom v krajinski park, za kate-
rega so razglašene Sečoveljske soline, 
nas je že čakal vodnik in nas popeljal 
v notranjost ter nam pokazal solna 
polja, solinarske hiše, nas seznanil s 
postopkom pridobivanja soli in pove-
dal še veliko zanimivosti. Kljub zgodnji 
uri nas je sonce že prijetno grelo in 
vsi smo komaj čakali, da zaplavamo 

v Jadranskem morju. Toda pred tem 
je sledil še ogled koprskega pristani-
šča Luke Koper, ki je edino slovensko 
mednarodno tovorno pristanišče. 
Ker je pristanišče varovano območje 
in vožnja obiskovalcem z lastnimi av-
tomobili ter hoja po pristanišču nista 
dovoljeni, smo si Luko Koper ogledali 
z avtobusnim prevozom. Presunjeni 
smo bili nad čistočo in organizacijo, 
s katero nas je seznanil vodič ter 
predvsem nad velikostjo, npr. zgolj 
pristanišče vsebuje preko 30 km žele-
zniških prog, več kot 10 zelo obsežnih 
terminalov … Brez dobre hrane in pija-
če seveda ne gre. Odpeljali smo se v 
Izolo in se v gostilni Istra okrepčali ter 
si nabrali moči za nadaljnje točke izle-
ta. Sledila je vožnja z ladjico na relaciji 

Izola–Piran, kjer smo občudovali lepo 
panoramo obale in čudovit pogled na 
Piran z morske strani. Sonce je bilo že 
visoko na nebu in močno pripekalo, 
tako da je bil skrajni čas za skok v 
morje. Za tiste malo manj navdušene 
za kopanje je bil na voljo ogled piran-
skega akvarija, znameniti Tartinijev 
trg, ogled trgovin v samem mestu in 
še in še. Pester celodnevni izlet smo 
zaključili v istrski vasi Baredi, kjer so 
nam na turistični kmetiji Pri Francki 
postregli s kraškim pršutom in dru-
gimi domačimi dobrotami. Nato smo 
se odpeljali proti domu, med potjo ob 
harmoniki prepevali, si pripovedovali 
šale in se dobre volje vrnili v Češnjice 
pri Moravčah.

TJ, foto: Anja Vesel

in sprotnega učenja. Možno je prido-
biti kontakte mojstrov, stopiti z njimi 
v stik in jih povprašati za nasvet ali 
izvedbo vzorca, modela, izdelka ali 
samo izboljšanje ideje, ki se je poro-
dila. Željni smo novega znanja, novih 
spretnosti, tudi sledenju trendom in 
nadgrajevanju rokodelske dediščine 
s sodobnimi pristopi. 

slovenski večeri v družbi 
rokodelcev
V mesecu oktobru so nas k sodelo-
vanju povabili predstavniki Hotela 
Ambient, v sodelovanju s katereimi 
smo izvedli tri slovenske večere za 
sprejem približno tristo Poljakov, ki 

so prišli odkrivat lepote Slovenije. 
Vsak večer je ponudil novo, pristno 
izkušnjo gostiteljstva in velikodu-
šnosti ter pripravljenosti sprejetja in 
nudenja domačnosti ljudem iz tuje 
države. Svoje izdelke smo predstavili 
na stojnici, rokodelka Zdenka pa je v 
živo prikazovala izdelovanje Idrijske 
čipke. Rokodelke smo se oblekle v 
noše in tako predstavile tudi kulturno 
oblačilno dediščino Slovenije. K sode-
lovanju smo povabili tudi folkloriste 
iz različnih društev, kjer delujejo, in 
tako plešejo tradicionalne slovenske 
domače plese, katerih takte in plesne 
korake so tudi Poljaki hitro osvojili in 
se pri tem zabavali in vživeli v domačo 

slovensko glasbo. Tudi harmonika ni 
manjkala. Zahvaljujemo se tudi fol-
klorni skupini Društva upokojencev 
Moravče, ki nam je pomagala izpeljati 
enega od večerov. Glasba, ubrano 
petje, ples, pogovarjanje v različnih 
jezikih, pogovori z rokami in kretnja-
mi, oblačila, nasmehi, odobravanje, 
sprejemanje in zahvaljevanje, iz ene 
in druge strani, vse to so značilnosti 
večera, ki pusti vtis domačnosti v sr-
cih ljudi. Potrudili smo se in ostajamo 
v upanju, da nas ohranijo v lepem 
spominu, in da jih pot zopet zanese k 
nam, da pustijo svoje sledi na naših 
domačih Slovenskih tleh. 

Eva BABNIK, foto: Arhiv sejma
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Iz Društva upokojencev Moravče

Za vsakoletno srečanje upokojencev 
iz Zagorja in Moravč se je našel k sre-
či zelo lep jesenski dan. Po srečanju v 
svojih društvenih prostorih, ko steče 
živahen pogovor, saj se niso videli že 
pol leta,  se tudi skromno obdarijo. Ta 
darila morajo biti vsakokrat drugačna 
in domiselna. Tako so Moravčani za 
vsakega  gosta v vrečko dali velik zavi-
tek zeliščnega čaja in manjši moravški 
»šnopček«. Lepo je, če si društva med 
seboj pomagajo, zato so od moravških 
rokodelcev nabavili še kvačkane pr-
tičke in darilo je bilo nared. Zagorjani 
so bili navdušeni. Navdušenja pa niso 
mogli skriti niti kasneje, ko so se od-
peljali na Planinski dom, od koder vsi 
vemo, kako lepo se vidi daleč naokoli. 
Ogledali so si vhod v Osoletovo jamo 
in prisluhnili njenemu opisu.  Nekaj 
se jih je popeljalo z Osoletovo kočijo, 

drugi so jesensko sonce uživali v peš 
hoji ali pa pri prijaznih Osoletovih. 
Gotovo pa je malo drugače skuhana 
odlična obara z ajdovimi žganci in 
žličniki na Planinskem domu dodala 
kamenček mozaiku tega prijateljske-
ga srečanja.

Zeliščarska sekcija se je predstavila 
na Viru na razstavi Pokrajinske zveze 
upokojencev Gorenjske pod nazivom 
Razstava prostoročnih dejavnosti - 
ročnih del, ki je potekala  11. in  12. 
oktobra. Na zanimivi razstavi so bile 
prikazane raznovrstne vezenine, ple-
tenine, slike na raznih materialih in v 
različnih tehnikah, rezbarije, razno-
vrsten nakit, voščilnice in še mnogo 
drugih izdelkov, ki  ne smejo priti v 
pozabo. Med vsemi  pa je bila prav 

gotovo posebna in zelo pohvaljena 
moravška zeliščarska razstava, ki je 
obsegala žive rastline, čaje, mila in 
kreme. Nekaj zeliščnega se ja  nalilo 
tudi v kozarčke in občutilo v pecivu.

Folklorna skupina obiskuje domove 
za starejše. Ima veliko ponudb, tako 
da bo katera morala ostati za nasle-
dnje leto. Plesi, ki jih folklorna skupina 
predstavi, starostnikom vdahnejo 
veselje in spomine na mlada leta, ko 
so tudi sami plesali. Ko zaslišijo petje, 
hitro pritegnejo zraven, ko harmonika 
zaigra tudi zaplešejo, celo tisti na vo-
zičkih radi vidijo, da se jih zavrti. »Pa 
kmalu spet pridite,« se poslovijo.

VR
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DK Limbarska gora v Logarski dolini

Vsako leto v oktobru si DK Limbarska 
gora privošči izlet, ki naj bi poplačal 
trud vložen v pripravo tradicionalnih 
prireditev, ki so namenjene prepo-
znavnosti naše občine. Letošnje leto 
smo se odpravili v Zgornje Savinjsko  
in Logarsko dolino. 
Ker gre ljubezen skozi želodec, smo 
obiskali Domačijo Selišnik in poskusili 
njihovo specialiteto – zgornje savinjski 
želodec.  Domačija ima certifikat za 
zgornje savinjski želodec z zaščiteno 
geografsko označbo, to pomeni, da 
uporabljajo meso domače vzreje ter  
v njihovih izdelkih ni konzervansov, 
umetnih antioksidantov, emulgatorjev 
in ojačevalcev okusa, kar jamči  naj-
višjo stopnjo kvalitete.  
S polnim želodcem smo se odpravili 
proti slapu Palenk in nato do Igle, 
kjer smo si ogledali viseči most čez 
reko Savinjo in presihajoči studenec.  
Predsednica društva, ki je bila ta 
dan v vlogi vodiča, nam je povedala  
legendo o ajdovski deklici, ki je med 

šivanjem  jezna vrgla iglo v dolino, 
kjer se je ta zapičila v breg  in tako 
ustvarila naravni spomenik Igla.  Skozi 
to špranjo je do leta 1894 vodila edina 
pešpot do Solčave. 
Pot nas je vodila še do slapu Rinka in 

Orlovega gnezda, dan pa smo sklenili 
v Domu planincev v Logarski dolini.  
Videli marsikaj lepega,  dan pa je še 
dodatno izpopolnila harmonika pod 
prsti Klemna Logaja.  

Irena Ravnikar, foto: Erika Vehovec 

Izreden lovski blagor
Nedeljo, 19. oktobra, si bomo lovci 
Lovske družine Moravče dobro za-
pomnili. V vsej skoraj 70 letni dobi 
obstoja, nam Diana še nikoli ni bila 
tako naklonjena. Jesenske in delno 
tudi zimske nedelje se zberemo na 
skupnih lovih, ki jim pravimo pogoni. 
Tokrat smo »zaprli« predel od Vrhpolja 
pa vse do »ravbarske« ceste. Kmalu so 
se zaslišali prvi streli, in slutiti je bilo, 
da se v resnici nekaj dogaja. Na zbor-
nem mestu skoraj nismo mogli verjeti: 
štirje ozimci (tako imenujemo tiste, ki 
so bili poleženi zgodaj letos), in štirje 
lanščaki, ki so leto starejši. Gre seveda 
za divje prašiče, ki kmetom in posre-
dno tudi nam povzročajo dokajšnje 
škode. Plena smo bili veseli še toliko 
bolj, ker je bil odstrel izvršen v skladu 
s smernicami, ki nam jih predpisuje 
država. Mnogo ljudi namreč ne ve, 
da pri določitvah odvzema iz lovišča, 
mi kot družina nimamo praktično 
nobenih pristojnosti. Vse nam določi 
država oz. Zavod za gozdove, ki je del 
ustreznega ministrstva. Še več, za 
gospodarjenje z loviščem plačujemo 
državi še koncesijo.
Izvajanje lova pa je manjši del naših 

aktivnosti. 50 članov opravi preko 
3.000 delovnih ur letno brez kakršnih 
koli kompenzacij, torej volontersko. 
Vzdržujemo lovske objekte in napra-
ve, skrbimo za lovsko kočo, pazimo, 
da so preže varne in uporabne, s 
kemičnimi ograjami preprečujemo 
prehode divjadi čez prometnice, or-
ganiziramo preprečevalno krmljenje, 
itd. Trudimo se za dobre odnose s 

kmeti. Morebitne škode, največ jih je 
po divjih prašičih, fizično odpravljamo 
ali pa jih poravnavamo v materialu in 
redkeje tudi v denarju. Za prepreče-
vanje škod smo kmetom razdelili 25 
električnih pastirjev. 
Vsem, ki podpirate našo dejavnost, 
še posebej pa kmetom, se iskreno 
zahvaljujemo za razumevanje. 

EV

Lovovodja po pozdravu lovini podeli še vejice plena upleniteljem
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Petelinček z zlato rožo

SODArSTVO – razstava v Knjižnici Moravče
Turistično društvo Moravče  je ob  
letošnjem Kmečkem prazniku v avli 
KD pripravilo razstavo, na kateri so 
svoje zbirke in posamezne eksponate  
predstavili  moravški zbiratelji. Naše-
mu pozivu v NMD so se tedaj  prijazno 
odzvali: Miro Nemec, Srečo Vidergar, 
Peter Svetlin in Jože Brodar.  Razstava 
in zlasti prizadevanje posameznikov, 
da se ohrani materialna kulturna 
dediščina je bila med obiskovali zelo 
lepo sprejeta.
 V društvu smo se odločili, da  ne 
ostane le  pri enkratni predstavitvi 
zanimivih starih predmetov. Z g. Pe-
trom Svetlinom, ki je pripravil orodja 
in pripomočke za izdelavo sodov, smo 
se dogovorili, da  razstavne predme-
te »posodi« za razstavo v čitalnici 
Knjižnice Moravče. Dodali smo še 
zanimive fotografije ge. Anke Sodec, 
ki so nastale ob razstavi v KD. Razsta-

va bo na ogled v oktobru in začetku 
novembra. 
Lepo vabljeni k ogledu. 

TD Moravče, D. Jančar, 
foto: Anka Sodec

16. oktober – 
Svetovni dan 

hrane
Svetovni dan hrane, ki ga praznujemo 
16. oktobra, nam ponuja priložnost, da 
se zavemo stiske šestine svetovnega 
prebivalstva, kar je približno milijarda 
ljudi, ki trpi lakoto. Manj razviti svet 
živi v pomanjkanju,  medtem ko razviti 
svet živi v preobilju. Na svetu se sicer 
proizvede dovolj hrane za vsakogar, 
vendar odpraviti lakoto pomeni, da bi 
morala hrana priti v roke in usta tistih, 
ki jo zares potrebujejo – predvsem rev-
nim, žrtvam vojn in naravnih nesreč.
Na svetovni dan hrane smo četrtošolci 
izvedli naravoslovni dan, na katerem 
smo pripravili zdrave, sadne prigrizke 
in mlečno-sadne napitke. Vse skupaj 
smo postregli med glavnim odmorom 
na hodniku, kjer so vsi učenci in uči-
telji naše šole lahko uživali v sadnih 
kulinaričnih dobrotah.
Naj bo letošnji svetovni dan hrane 
vzpodbuda za vse nas, da bomo spo-
štljivo ravnali s hrano in se zavedali, da 
hrane morda nekoč v prihodnosti ne 
bo več v izobilju in bomo tudi mi del 
milijarde ljudi, ki živijo v pomanjkanju. 
Začnimo živeti in razmišljati v to smer 
že danes.

Ksenija Volf

Nastop predšolske folklorne skupine

V soboto,  20. septembra 2014, ob 20. uri je v gostilni Frfrav potekal prav 
poseben nastop. Člani folklorne skupine predšolskih otrok so nastopali kot 
presenečenje za Abrahamovko gospo Petkovšek, babico Valentine Medic, ki je 
članica te FS.  Otroci so zaplesali  in ob tem zapeli več različnih ljudskih pesmi. 
Nastop prisrčne predšolske skupine, pod vodstvom mentorice Marije Gotar, je 
bil izjemen, občudovanja vreden, nagrajen z bučnim aplavzom. Presenečenje 
za Abrahamovko je odlično uspelo. Po nastopu so se člani predšolske  FS 
še  fotografirali in skupaj z babico zaplesali, vsak pa je dobil tudi posladek in 
pijačo. Vsi so bili veseli in dobro razpoloženi, kajti to je bil njihov prvi nastop 
presenečenja in prvi v gostilni sploh.  

Lidija Petkovšek
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Iz šole in vrtca

Nastopi otroških folklornih skupin
Ko so člani drugih interesnih dejavno-
sti še zbirali prijave, so v folklornem 
krožku že potekale priprave za nasto-
pe v septembru. 
V petek, 12. 9. 2014 so člani FS Lilija 
in FS Moravški mački nastopali v Ka-
mniku ob dnevu narodnih noš. Ker 
je bilo veliko učencev na krožku med 
tednom odsotnih zaradi drugih obve-
znosti, smo morali  prilagoditi vsebine 
odrske postavitve. To smo naredili že 
na prvih urah krožka,  posebno v FS  
Lilija. V Kamniku  smo edina otroška 
FS, saj so vse zaradi slabega vremena  
zadnji čas odpovedale udeležbo. Po 
nastopu smo si ogledali stojnice v 
centru Kamnika, se malo okrepčali, 
in že je prišel čas odhoda
Naš naslednji nastop je bil že v 
četrtek, 18. 9. 2014.  OFS Lilija in 
Moravški mački so nastopali na sej-
mu nevladnih organizacij v centru 
Ljubljane – LUpA. Ob prihodu sta obe 
skupini najprej zaplesali ob stojnici 
TD Moravče, nato pa še čez  pol ure 
na velikem odprtem odru pri Prešer-
novem spomeniku, kjer se je trlo obi-
skovalcev. Iz vseh strani so prihajale 
pohvale, tudi v tujih  jezikih. Folkloristi  
so po nastopu  imeli priložnost ogle-
da programa drugih skupin.  Čas ob 
ogledu ostalih točk folklorne skupine 
iz Hrvaške, skupine bobnarjev, trebu-
šnih plesalk  je hitro  mineval in kar 
prekmalu je bil čas odhoda. 
Prvi dan oktobra sta obe folklorni 

skupini sicer v zelo okrnjeni sestavi 
nastopili na Velikem odprtem odru 
Cankarjevega doma na f3žo. ( festi-
val za tretje življenjsko obdobje).  Iz  
šole smo se že v kostumih odpravili 
ob 15.00 uri in tja prišli ob 16.00 uri, 
kjer so nas že nestrpno pričakovali. Do 
nastopa je ostalo  samo toliko časa, 
da se je FS Moravški  mački  za odrom 
lahko pripravila na  nastop.  FS Lilija je 
doletela posebna čast, da je nastopala 
na  prireditvi ob zaključku festivala, 
ki je sledil kmalu po nastopu starejše 
skupine.  Ker je precej članov manjka-
lo, smo si jih izposodili kar v starejši 
skupini, ki te plese dobro obvladajo. 
Naš nastop je bil organizatorjem tako 

všeč, da smo ga morali še enkrat 
ponoviti. Škoda, da so po nastopu že 
pospravljali stojnice, saj se je festival 
bližal koncu. Imeli smo namen, da bi si 
še malo ogledali prireditveni prostor, 
ustavili smo se le pri stojnici Emilije 
Pavlič. Smo si pa zato pred odhodom 
v Moravče vzeli še čas za ogled stare 
Ljubljane, kjer smo s kostumi in baloni 
povsod zbujali pozornost.  
Na vseh nastopih je otroke spremljal 
naš harmonikaš Gregor Klopčič in 
predstavnici TD Moravče ga. Milena 
Opresnik in ga. Anica Lebar, ki se jima 
ob tej priložnosti še enkrat zahvalju-
jem za vso pomoč in skrb.

Marija Gotar – mentor OFS

Drugačnost nas bogati!
Osnovna šola Jurija Vege Moravče 
je z vrtcem in podružnico v soboto, 
27.9.2014 priredila dobrodelno pri-
reditev-skupni športni dan pod sloga-
nom DAN DRUGAČNOSTI.
Pričeli smo z kulturnim programom, 
kjer se nam je pridružilo kar nekaj 
posebnih in drugačnih gostov, Dar-
ko Đurić-plavalec in paraolimpijec, 
Društvo sožitje iz Kamnika ter Manca 
Avbelj-uspešna atletinja in naša bivša 
učenka.
Poleg športanja in druženja smo zbi-
rali sredstva za šolski sklad, ki je na-
menjen pomoči otrokom in učencem 
na različnih področjih življenje, dela in 
učenja v vrtcu in v šoli.
Za skupno druženje smo pripravili 
več zanimivih dejavnosti po postajah 

v okolici šole za otroke, za učence, za 
starše in za odrasle.
Odprli smo tudi drugačno “štacuno”, kjer 
smo prodajali vse predmete, ki ste jih vi 
dragi starši, sorodniki, učenci prinesli v 
šolo. Vsak predmet je stal en evro.

Soboto smo preživeli DRUGAČE in lepo, 
zahvaljujemo se vsem, ki ste z nami so-
delovali in na različne načine prispevali v 
dobrodelni sklad, ter s tem prižgali marsi-
katero iskrico v očeh naših otrok.

Napisala: Nina PUC
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Teden otroka
V tednu med 6. in 10. oktobrom smo 
na OŠ Jurija Vege Moravče obeležili 
TEDEN OTROKA, ki ga vsako leto 
z navdušenjem pričakujejo vsi naši 
otroci.
Ob tej priložnosti je za učence šole 
in otrok iz vrtca potekalo kar nekaj 
zanimivih in zabavnih dejavnosti. Ne-
katere so potekalo samo za učence iz 
podružnice, spet pri drugih pa smo se 
vse enote poenotile.
Že takoj na začetku tedna je naše 
devetošolce pot vodila na Dolenjsko, 
kasneje čez teden pa so nas razve-
seljevali s prodajo sladoleda, čigar 
izkupiček je namenjen njihovemu 
zaključku šolanja-valeti.
Učenci sedmih in osmih razredov so 
se odpravili na plavalni dan v Atlantis 
in prepričani smo, da so se imeli več 
kot odlično.
Tudi učenci ki so vključeni v oddelek 
podaljšanega bivanja so se ob popol-
dnevih zabavali. Obiskale so jih babice 
in jim pripovedovale zanimive zgodbe, 
preizkusili so se v štafetnih igrah, 
izdelali krog prijateljstva iz svojih slik, 
v ustvarjalnih delavnicah izdelovali 
izdelke iz jesenskih plodov in še bi 
lahko naštevali.
Najbolj zabavno je bilo zagotovo v 
torek, ko smo za učence prve triade 
izvedli “narobe dan”. V šolo smo prišli 
narobe oblečeni, obuti, učiteljice iz 
podružnice pa so celo pozabile kateri 
razred učijo, zato so se drugo uro od-
pravile poučevati v “napačnega”.
Sredi tedna je za učence podružnice 
vladalo zelo dolgo in sproščeno popol-
dne v podaljšanem bivanju, saj nihče 
izmed učencev ni imel domače nalo-

ge. Učenci prve triade iz matične šole 
pa so se odpravili na ogled risanke v 
ljubljanski Kolosej.
V četrtek smo imeli vsi učenci šole 
in otroci iz vrtca tehniški dan, ki smo 
ga poimenovali DAN ZAŠČITE IN RE-
ŠEVANJA. Skozi celo dopoldne smo 
spoznavali delo različnih ljudi, ki skr-
bijo za zaščito in reševanje prebival-
stva in nenazadnje tudi živali. Najbolj 
zanimivo nam je bilo pri demonstraciji 
pomembnosti uporabe varnostnega 
pasu v avtomobilih.
V petek smo v nižjih razredih nekaj 
časa namenili zgolj igranju. Učenci 
so s seboj prinesli najljubšo igračo, 
s katero so polepšali dopoldne tako 
sebi kot svojim prijateljem.
Med glavnimi odmori nas je v tem 
tednu razveseljevala pletilnica in 
menjava zapestnic, obratovala pa je 

tudi “DRUGAČNA ŠTACUNA”, kjer so 
lahko učenci za minimalni prispevek, 
ki je namenjen šolskemu skladu, kupili 
nakit, knjige, igrače...
V četrtek je na šoli potekalo tudi prvo 
zasedanje otroškega parlamenta, 
katerega so se učenci udeležili v res 
velikem številu.
Cel teden nas je vse tri enote (vrtec, 
POŠ, matična šola) povezovala tudi 
zbiralna akcija starega papirja. Lahko 
se pohvalimo z zavidljivo številko 
zbranega papirja, 30 ton.
Teden smo zaključili polni lepih vtisov, 
spoznanj, doživetij. Prepričani smo, da 
učenci komaj čakajo prihodnji teden 
otroka, učiteljice pa že razmišljamo, 
kaj bi jim takrat pripravile.

Daša Bokal, 
foto Marija Gotar

Dan zaščite in reševanja 2014

Prava sončna idila četrtkovega dopol-
dneva je učencem ponudila izjemne 
učne priložnosti. Dokler ni nevarnosti, 
naravne nesreče, požara … na zaščito 
in varovanje redko pomislimo. Dobro 
je, da o tem vemo veliko in vemo pra-
vočasno. Potem se bomo tudi ustre-
zno odzvali, če se nam kaj primeri. S 
tem ciljem smo delavci šole tudi letos 
pripravili dan reševanja in zaščite, ki je 
sicer že tradicija na šoli, a ima vsako 
leto nove vsebine. Tudi model učenja 
v odprtem učnem okolju dobiva vsako 

leto pristnejšo izvedbo.
O čem so se danes otroci imeli pri-
ložnost učiti? Obiskalo jih je veliko 
zunanjih sodelavcev: gasilci, policisti, 
vojaki, epidemiolog, dijaki srednje 
zdravstvene šole, spoznali so poklic 
vojaka, mlajši učenci so vadili prvo 
pomoč z medvedom reševalcem, 
klicali številko 112, igrali računalniške 
igrice o naravnih nesrečah, z AMZS so 
učencem omogočili simulacijo vožnje, 
če si pripet z varnostnim pasom in se 
zgodi nesreča.

Za svoje zdravje in varnost lahko stori-
mo veliko sami, če si redno umivamo 
zobe, pri umivanju rok to naredimo 
temeljito in zaščitimo kašelj z rokavom 
namesto dlanjo. Tudi to so vsi učenci 
danes lahko preizkusili in preverili 
svojo učinkovitost.
Z učenci tretjega triletja sta se sre-
čala kriminalist Aleš Bartol in Aljoša 
Bagola,direktor oglaševalske agencije 
Pristop.si. Gospod Bartol je z učenci 
brez prisotnosti učiteljev spregovoril o 
drogah, razširjenosti med mladimi in 
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tudi o osebnih srečanjih z mladostniki, 
ki jih srečuje na ulici pri svojem delu. 
Gospod Bagola pa je ob uporabi sple-
ta govoril o spletnih pasteh, nasilju na 
spletu in tudi previdnosti pri uporabi 
socialnih omrežij, saj s tem ustvarjajo 
svojo javno podobo. Ta javna podoba 
jih bo spremljala tudi, ko bodo iskalci 
svojih kariernih poti in priložnosti. 
Vsekakor previdno, učenci! Kar se 

mogoče zdi danes zabavno, bo čez 
čas vaš osnovni problem.
Danes pa se je mnogih učencev 
dotaknilo tudi srečanje z naravnim 
konjarstvom Krmac. Gospod Krmac 
je z učenci govoril, da je v primeru 
nesreč in tudi sicer potrebno za živali 
skrbeti ali pa se jim odpovedati. Oča-
ral jih je udomačeni volk, konj, ki ni 
namenjen le ježi in s katerim se lahko 

tudi igramo.
Upamo, da so učenci pridobili nove 
izkušnje in nova znanja.

Hvala vsem, ki ste dan delili z našimi 
učenci in jim odpirali nova obzorja 
zelo uporabnih znanj. Ja, in tudi 
preizkušali njihov pogum, voljo in 
vztrajnost.

Bernarda Mal

Na dnevu varnosti pred naravnimi in drugimi nesrečami 
tudi PGD Peče

22. 10. 2014 smo na OŠ Roje organi-
zirali dan varnosti pred naravnimi in 
drugimi nesrečami. Letos je bilo geslo 
oktobra, meseca požarne varnosti “Ko 
zagori, pomoč potrebujemo vsi,” zato 
smo na naši šoli, katero obiskujejo tudi 
invalidni otroci, še posebej natančno 
obravnavali ravnanje ob naravnih 
nesrečah. Na ta dan so nas obiskali 
številni zanimivi gostje. Takoj zjutraj 
so se nam kljub hudemu neurju, ki nas 
je prizadelo čez noč in zaradi katerega 
so imeli precej dela, pridružili gasilci 
iz PGD Mengeš z dvema orodnima 
voziloma. Učenci so lahko celo malo 
“špricali” in si ogledali gasilsko opre-
mo. Še bolj zanimiva je bila policistka 
iz policijske postaje Domžale, ki nam je 
pokazala osnovno opremo policista na 
terenu in policijsko vozilo. Po malici so 
nas čakale štiri delavnice. Na eni smo 
si ogledali dokumentarne prispevke o 
delu gasilcev, varuhinja Natalija nam 
je predstavila osnove prve pomoči, 
izdelali pa smo tudi plakate na temo 
naravnih nesreč. Tokrat so na dnevu 
požarne varnosti sodelovali tudi gasilci 
iz Gasilske zveze Moravče, saj je četrto 

delavnico vodil gasilec iz PGD Peče, ki 
je otrokom predstavil manjše gasilsko 
orodje, zaščitno opremo in jim zastavil 
tudi nekaj vprašanj. Učenci so z zani-
manjem prisluhnili vsem gostom in 
pokazali, da veliko znanja o zaščiti in 
reševanju že imajo. Čeprav kdo misli, 
da se včasih teme o gasilcih in varnosti 
pred požari že malce ponavljajo, pa 

otroci vedno znova dokažejo, da je ta 
tematika zanje zanimiva, mi pa vemo, 
da je tudi še kako pomembna. 
Z OŠ Roje se zahvaljujemo policistki 
in vsem gasilcem, ki so nas obiskali 
in pošiljamo gasilski pozdrav: NA 
POMOČ!

Ajda Lalić, OŠ Roje

Skupina medvedki
Prvi teden v oktobru je bil teden otroka. Z otroki smo prebrali 
knjige o gasilcih, policistih in zdravnikih. Z zanimanjem so 
poslušali in se odzivali na zgodbe in ilustracije. Iz kartonastih 
tulcev so otroci zdelovali “gasilske daljnoglede”. Pobarvali so jih 
v barvah ognja. Uporabili smo jih na pohodu in z njimi opazovali 
naravo in okolje, ki nas je obdajalo. Potekal je tudi tehnični dan, 
ko so nas obiskali gasilci, policisti in vojaki. Otroci so bili nav-
dušeni in nič kaj bojazljivi z “možmi postave”. Zadnji teden pa 
smo skupaj izrezovali in praznili buče. Naredili smo tudi duhce 
in različna bitja iz odpadnih pločevink in materialov. Vse skupaj 
smo razstavili pred igralnico. Otroci so se že navadili na vrtec 
in počasi se spletajo prijateljske vezi tudi med njimi. 

Kristina Janež, vzgojiteljica
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učenci OŠ roje obiskali POŠ Krtina
V četrtek, 9. 10. 2014 so učenci 
razvojnega vrtca in prvih dveh sto-
penj posebnega programa obiskali 
podružnično osnovno šolo Krtina. 
Krtinski otroci in učitelji so naše 
otroke povabili na veselo jesensko 
druženje ob pečenem kostanju ter 
na ogled njihove nove šole, v katero 
so vstopili z letošnjim šolskim letom. 
Učenci OŠ Roje so si šolo z zanima-
njem ogledali, učiteljice pa so jih 
predstavile krtinskim učencem, ki 
so se nekateri prvič srečali z otroci 
s posebnimi potrebami. Imeli so 
nemalo vprašanj in učiteljice so jim 
nanje z veseljem odgovorile. Najbolj 
privlačna pa je bila našim  otrokom 
zagotovo knjižnica, katero tudi na 
svoji šoli zelo radi obiskujejo. Nato so 
nas delavci šole postregli s pecivom 
in sokom, po okrepčilu pa smo se ob 
pomoči krtinskih učencev odpravili na 
šolsko igrišče. Tam je gospod Janez 

že pekel kostanj, ki ga so otroci radi 
jedli, še raje pa so se igrali z vrstniki. 
Med učenci skorajda ni bilo opaziti 
razlik in znova so dokazali, da znajo 
pogledati preko meja invalidskega 
vozička in se razumeti tudi, če nekateri 
ne zmorejo govoriti. Stkala so se prava 

prijateljstva in upamo, da nas učenci 
in učitelji POŠ Krtina obiščejo tudi 
na naši šoli v Domžalah. Učencem in 
delavcem POŠ Krtina še enkrat hvala 
za lep dan in prijateljstvo!

Ajda Lalić, OŠ Roje

NOGOMET – Fantje letnik 2000 in mlajši. 
V sredo 15. in četrtek 16. oktobra 
je v Radomljah in Domžalah potekal 
dvodnevni šolski nogometni turnir 
za učence letnik 2000 in mlajše. So-
delovalo je 10 šol bivše domžalske 
občine. V sredo smo najprej igrali 
v Radomljah in se z tremi zmagami 
in enim porazom uvrstili v četrtkovo 
polfinale, ki je bilo v Domžalah. Tam 
smo najprej igrali z OŠ Mengeš, ki je 
bila zmagovalka druge skupine. Po 
napeti igri smo do zadnjih sekund 
vodili z golom prednosti, potem 
pa dobili gol in sledili so streli z 11 
metrov, kjer se je izkazal naš golman 
David in ubranil en strel nasprotne 
ekipe. Scenarij se je potem ponovil 
tudi v finalu, s to razliko, da je naša 
ekipa v zadnjih sekundah pri rezulta-
tu 2:2 dosegla gol za zmago, pa ga 
sodnik ni priznal in zopet so sledili 
streli z 11 metrov, kjer je zadnji strel 
naš vratar igralcu OŠ Domžale branil 
in veselili smo se zmage, tako kot 
spomladi z generacijo dve leti mlaj-
ših igralcev. Ta uspeh je dokaz, da 
v Moravčah rastejo zelo nadarjene 

generacije nogometašev, ki jim že-
limo še veliko golov in zmag, še po-
sebej na prihajajočem področnem 

tekmovanju, kamor smo se uvrstili 
s to zmago.

Zapisal mentor: Dušan Tomc 

www.moravce. si
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Anine krompirjeve počitnice
V projektu »Zdrav življenjski slog«, ki 
ga pri nas imenujemo Anin šport, smo 
se tudi letošnje krompirjeve počitnice 
zbrali športa željni in si popestrili po-
čitniško dogajanje. Vsem otrokom, ki 
obiskujejo Anin šport, omogočamo 
brezplačno prijavo na počitniške de-
javnosti, ki so zelo barvite in raznolike. 
Vsebujejo predvsem športne aktivno-
sti, ki jih lahko izvajamo v telovadnici 
ali v naši oklici. 
Letos nas je pot v ponedeljek peljala 
v Ihan, kjer nam je Smučarsko – ska-
kalni klub SAM Ihan pripravil pravi 
skakalni trening v sodelovanju z vsemi 
njihovimi najboljšimi in nadobudnimi 
člani. Mlajši so pokazali, kako se spo-
primejo s skakalnico in njeno strmino. 
Z nami so bili Jernej Damjan, Jure 
Šinkovec in ostali člani kluba ter nas 
očarali svojo pripadnostjo klubu in 

zagnanim treningom. Uspehi torej 
niso naključje.
V torek smo se v prelepem vremenu 
peš odpravili na bližnji hrib, kjer stoji 
prelep Dom na Uštah. Za popestritev 
smo zajahali konje na Ranču pr Osolet 
in si nabrali novih moči za odhod proti 
Moravčam. Veseli smo, da se v naši 
bližnji okolici izvajajo zanimive dejav-
nosti za mlade v naravi. V prihodnosti 
nas na tem področju sigurno še čaka 
kakšno intenzivnejše in zanimivejše 
sodelovanje.
Zadnji dan druženja smo si na veliko 
željo otrok vzeli čas samo z našo lju-
bo telovadnico. Čeprav vemo, da so 
pogoji, ki nam jih ponuja, skromni, 
nas to ne ustavi pri intenzivni vadbi 
v njej. Gimnastika, igre z žogo, mala 
prožna ponjava, igre z loparji, različne 
elementarne igre, to so dejavnosti, 

ki jih imajo otroci zelo radi in kjer 
hkrati intenzivno razvijajo motorične 
sposobnosti. Za to skrbimo tudi med 
rednim delom pouka, saj projekt vsa-
kemu vpisanemu otroku ponuja dve 
brezplačni uri vadbe na teden. Projekt 
v Moravčah uspešno tlakuje pot k 
cilju, da vsakemu otroku v času šol-
skega pouka zagotovimo 5 ur športa 
na teden, poleg treh rednih ur športa 
pri pouku še 2 uri zabave in zanimivih 
aktivnosti, ki zagotovo prinašajo večjo 
zmožnost premagovanja napora in 
zato boljšo koncentracijo in zmožnosti 
pri učenju. 
V planu so že Anine zimske počitnice 
v času zimskih počitnic od ponedeljka 
do četrtka. Želimo si snežne odeje, 
ki ponuja pestre pogoje za izvedbo 
zimskih dejavnosti.

Prispevek in foto Ana Kovač

Muca Copatarica še vedno navdušuje
Teden otroka je bil za otroke vrtca v Moravčah 
še posebno pester in zanimiv.  Že kar nekaj let je 
tradicija, da si v tem tednu  otroci ogledajo kva-
litetno predstavo v izvedbi enega izmed pravih 
lutkovnih gledališč.
 Letos smo v Moravče povabili Lutkovno gle-
dališče Fru- Fru s predstavo Muca Copatarica. 
Najbrž ni otroka, ki ne bi poznal pravljice o 
nepospravljenih in raztrganih copatah. Pa ven-
dar ji otroci vsakič znova prisluhnejo z enakim 
zanimanjem. Tokrat si je predstavo ogledalo 
preko 150 otrok. Oder v Kulturnem domu se je 
spremenil v deželo otrok iz Male vasi. Lutkarji so 
nas zabavali z izvirnimi lutkami in tri četrt ure je 
minilo, kot bi mignil. Nasmejani otroški obrazi in 
skrbno pospravljeni copati v vrtcu so dokaz, da 
je Muca Copatarica tudi tokrat dobro opravila 
svoje poslanstvo. Veseli nas, da si bomo letošnje 
šolsko leto predstave lahko ogledali  v Kulturnem domu in 
tako spoznali naš kulturni hram.  Zagotovo to vzbudi željo 

v mnogih otrocih, da bi tudi sami nastopili na moravškem 
odru.  Priložnosti za to zagotovo še bodo.

Joži Zaveršnik, foto: Joža Žuna
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Učenci POŠ Vrhpolje se veselijo nove šole, v katero se bodo kmalu 
preselili. Odločili so se, da bodo popestrili njene stene. S pomočjo svo-
jih učiteljic in mentorice Inge Ivartnik so nastale slikovite mojstrovine 
na temo slovenskih narodnih pesmic.

Inge Ivartnik

Ko se pojavijo učne težave

Na Osnovni šoli Jurija Vege Moravče 
izvajamo Koncept dela z učenci z učni-
mi težavami v osnovni šoli. Ta poteka 
po več stopnjah. Na prvi stopnji, ko 
se pokažejo učne težave, z učencem 
dela učitelj. Pri pouku uporablja indi-
vidualni pristop, upošteva določene 
prilagoditve, spodbuja uporabo dolo-
čenih materialov ter svetuje staršem 
za delo doma. Učenec je vključen tudi 
v dopolnilni pouk. V kolikor se težave 
nadaljujejo, se vključi svetovalna služ-
ba, opravi se psihološka in specialno 
pedagoška diagnostika. Na podlagi 
te se načrtuje delo z učencem, po-
trebne prilagoditve pri pouku ter za 
delo doma. Če se učne težave kljub 
intenzivnemu delu in prilagoditvam 
nadaljujejo, se učenca vključi v indi-
vidualno in skupinsko obliko pomoči 
na šoli, v primeru izrazitih težav pa 
staršem svetujemo tudi obisk zunanje 
ustanove (Svetovalni center za otroke 
in mladostnike, Mentalno higienski 
oddelki v različnih zdravstvenih domo-
vih…). V primeru izrazitih učnih težav, 
ki se na vseh prejšnjih stopnjah dela 
z učencem niso omilile, pa staršem 
svetujemo postopek usmerjanja, kjer 
učenci z zmernimi in težjimi specifič-
nimi učnimi težavami dobijo dodatno 
strokovno pomoč. Tu poudarjamo, 
da moramo na šoli učencu nuditi vse 

prej opisane oblike pomoči, preden se 
sme zaprositi za dodatno strokovno 
pomoč.
Starši, ki opazite, da ima vaš otrok 
težave pri osvajanju spretnosti branja, 
pisanja ali računanja, se težko zbere 
za šolsko delo, mu ne grejo domače 
naloge in učenje nasploh, se o tem 
najprej pogovorite z otrokovo učitelji-
co oz. učiteljem. Lahko pa pridite po 
nasvet k šolski svetovalni službi ali 
specialnemu pedagogu. Pomembno 
je, da začnemo učne težave reševati 
takoj, ko se pojavijo, saj jih tako lahko 
v večini primerov omilimo. V kolikor so 
učne težave izrazite in otrok potrebuje 
tudi dodatno strokovno pomoč in 
prilagoditve v procesu izobraževanja, 
specialni pedagogi svetujemo in po-
magamo v procesu usmerjanja.
Starši, ki bi želeli dodatne informacije, 
se oglasite na govorilni uri, lahko pa 
nam pošljete vaše vprašanje tudi na 
elektronski naslov: dsp@osmoravce.
si.
Specialni pedagogi spremljamo 
učence z učnimi težavami, po potrebi 
jih vključujemo v različne dejavnosti 
na naši šoli. Pri učencih od 1. do 3. 
razreda je poudarek na učenju branja, 
pisanja in računanja, učenci lahko 
obiskujejo bralne in matematične 
urice. Od 4. do 9. razreda se učimo 

učiti, učenci lahko obiskujejo učenje 
učenja, kjer se učimo učnih strategij 
pri učenju konkretnih predmetov 
(zlasti MAT, TJA, SLJ...). Na predmetni 
stopnji učencem pri učenju pomagajo 
tudi učenci tutorji. Za tutorje se lahko 
javijo vsi učenci, ki želijo pomagati so-
vrstnikom ter to tudi zmorejo (ocene 
tu niso pomembne). Pomembno je, da 
so učenci odgovorni, zanesljivi ter da 
so pripravljeni pomagati drugim. 
Učenci imajo možnost, da vsak dan 
6. uro v učilnici 26 naredijo domače 
naloge pod nadzorom učitelja. To 
priporočamo učencem vozačem, ki 
čakajo prevoz in tistim učencem, ki 
čakajo popoldanske interesne dejav-
nosti. Učenci imajo tudi možnost, da 
v primeru kakšne nejasnosti vprašajo 
za pomoč dežurnega učitelja.
Starši lahko svojim otrokom najbolj 
pomagate tako, da jih navajate na 
redno vsakodnevno opravljanje doma-
čih nalog. Otroci potrebujejo večino-
ma nadzor, občasno, ob izrazitih učnih 
težavah, pa tudi pomoč domačih. Da 
bo pomoč staršev najbolj učinkovita 
(ne preveč in ne premalo), je smiselno 
redno sodelovanje s šolo in učitelji, ki 
otroka poučujejo.  

Andreja Kosirnik, 
specialna pedagoginja
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Od tu in tam

simbioza šola Oš Jurija Vege Moravče tudi v letošnjem letu organizira računalniške delavnice za starejše, ki 
bodo potekale v dveh terminih. Prva se prične 21. 11. 2014 od 7. do 9. ure. Potekale bodo vsak petek do 19. 12. 
2014. Drugič se srečamo v letu 2015 in sicer od 3. 2. 2015 do 10. 3. 2015 med 8. in 10. uro. 
Spoznali se bomo s spodnjimi temami.

simbioza 1 – pričetek 21. 11. 2014
1. Računalnik, moj prijatelj
2. Word 2013, zapisuj in oblikuj novoletno voščilnico
3. Word 2013, zapisuj in oblikuj novoletno voščilnico
4. Klik v svet 1
5. Klik v svet

simbioza 2 – pričetek 3. 2. 2015
1. Brez elektronske pošte ne gre (Outlook)
2. Slikajmo nasmehe 1 (digitalna fotografija)
3. Slikajmo nasmehe 2 (digitalna fotografija)
4. Prijatelji na spletu (Facebook)
5. Podatki v oblaku

Prijavite se v tajništvu OŠ Jurija Vege Moravče ali pokličite na 01 7231 210 do 20. 11. 2014. 
Pohitite, število udeležencev je omejeno. 

KuD Vrhpolje v Prlekiji
Ko se je pred dobrim letom tambu-
raškemu orkestru pridružila Manja 
Kepec iz Soteske pri Kamniku, smo 
se začeli pogovarjati, da bi šli na izlet 
v Prlekijo, kjer je ona preživela svoja 
otroška leta. Manja se je z veseljem 
odzvala ideji, da nas popelje po svojih 
domačih krajih in jih razkaže. Tako se 
je zgodilo – izlet kulturnikov v Prlekijo 
v soboto, 11.10.2014. Tamburaši so s 
seboj vzeli svoje inštrumente in smo 
se odpeljali. S seboj smo imeli tudi 
harmonikaša in kitarista, ki sta bila 
zaposlena ves čas na avtobusu in 
izven njega. Veliko se je pelo in plesalo 
tekom celega dne. Manja je odkrila 
tudi nekaj sorodnikov tamburaškega 
mentorja Milana Kontarčka, ki ima 
tudi svoje korenine v Prlekiji. Že po 
poti nam je povedala nekaj statistič-
nih in geografskih podatkov, o krajih, 
ki naj bi jih obiskali, predstavila nam 
je program, ki pa ga nismo uspeli 
izpeljati v celoti.
Najprej smo se ustavili v Oljarni v 
Središču ob Dravi. Gospa nam je 
predstavila njihove izdelke, pokazala 
njihovo delavnico in postopek pra-
ženja bučnih semen in pridelovanja 
olja,  nekaj bučnih specialitet smo 
lahko poskusili ter si kaj dobrot kupili 
za domov. 

Naša pot se je nadaljevala do Zida-
nice Malek, kjer smo imeli vodeno 
degustacijo vin Jeruzalem Ormož. 
Zunaj pod brajdami ob dobri kapljici 
so tamburaši zaigrali staro, domačo 
vižo Na Golici ob prihodu tujih gostov. 
Vsi, ki so posedali z nami ob vinu in 
kostanju, so bili dobri poslušalci in 
težko smo se odpravili naprej. Bilo 
je prijetno, imeli smo lepo vreme in 
dober volje ni manjkalo. 
Dan je bil prekratek za vse dogovor-
jene oglede in druženje, saj je bilo 

predvsem slednjega veliko. Čas je 
tako hitro bežal. Tako imamo razlog, 
da se še vrnemo. Smo peli, igrali in 
plesali, širili smo dobro voljo tudi 
domačinom, ki so nam z veseljem 
prisluhnili. Na pozno kosilo, oz. 
zgodnjo večerjo pa smo se odpravili 
na turistično kmetijo Ozmec, kjer so 
nam obilno postregli z dobro doma-
čo hrano in pijačo.

Natalija Brodar
foto: Ema Cerar

www.moravce. si
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Pomembno priznanje v Moravče
Drugo mesto moravški bencinski 
črpalki v izboru za najbolj urejen Pe-
trolov servis 
Lepo je vedeti, da se za dobro počutje 
ljudi in podobo v občini prizadevamo 
na čim več področjih. Tudi zaposleni 
na naši Petrolovi črpalki se trudijo, 
Tako so si prislužili odmevno prizna-
nje, drugo mesto na izboru za najbolj 
urejen servis v Sloveniji. V okviru Dni 
slovenskega turizma je Turistična zve-
za Slovenije v oktobru na slovesni pri-
reditvi v Portorožu podelila priznanja 
Moja dežela – lepa in gostoljubna. 
Na spletni strani TZ Slovenije zasle-
dimo znani slogan: »Turizem smo 
ljudje«. S tem se še kako strinja 
poslovodja moravške bencinske čr-
palke Leon Matkovič, ki je tudi prejel 
priznanje od častnega pokrovitelja 
izbora, predsednika republike Boruta 
Pahorja. Poudarja, da je priznanje 
uspeh vseh zaposlenih na črpalki, saj 

k dobri urejenosti gotovo prispeva 
svoj delež tudi prijazen in ustrežljiv 
odnos Jolande in Zdravka. Že v letu 
2011 so prejeli priznanje, prvo mesto 
v okviru Ljubljanske regije.
Tudi v bodoče bodo skrbeli, da bo 

ostalo najmanj tako in da bodo ljudje 
z njimi zadovoljni. Kot dober gospo-
dar, kar zagotovo so, pa razmišljajo o 
dodatnih izboljšavah. 
Iskrene čestitke!

VR

Za 700 let okroglih obletnic v Društvu krajanov Dešen – DŠN

Nedeljsko popoldne v mesecu okto-
bru je bilo namenjeno praznovanju 
okrogle obletnice našega sokrajana 
in dolgoletnega predsednika krajevne 
skupnosti Srečka Firma. Praznoval je 
osemdeseti jubilej svojega življenja. 
In z njim smo praznovali vsi mi. Do-
mačini, predvsem pridni pari moških 
rok, pa tudi roke naših mladeničev 
so veliko pripomogle, so mu postavili 
veličasten mlaj. Ker imamo lepo na-
vado v vasi ohranjati tradicijo, smo 
to storili tudi tokrat. Na tabli je naša 
umetnica tatjana Ustar upodobila 
cerkev svetega Miklavža. Ta istega 
Sv. Miklavža, ki ga tudi vi zrete z dru-
ge strani domače Moravške doline. 
Srečko in ostali sokrajani smo doma 
v njegovem zavetju. Nemalokrat se 
nam pogled ustavi na prelepi cerkvici 
v daljavi, ki je stalno prisotna. Pogled 
se zbistri in umu naklonimo priložnost 
za počitek. Na Slovenskem mu je od 
vseh svetnikov posvečenih največ 
cerkva, blizu dvesto. Sveti Miklavž je 
budno pazil tudi na vse, ki so skrbeli 
za to, da so se rodovi v naši vasi hranili 
in ohranili do danes. Šele na prazno-
vanju smo ugotovili, medtem ko smo 
seštevali okrogle obletnice, ki so se v 
letu 2014 zvrstile v domači vasi in pri 

ožjem sorodstvu, da smo pravzaprav 
praznovali mogočno številko sedem-
sto. Za relativno majhno kmečko vas 
je to zelo lepa številka. Da je večina 
letošnjih okroglih jubilantov prazno-
vala skupaj, je bilo za vse nas pravo 
malo presenečenje in zares velik dar. 
Dešnani, ki so praznovali svoje okro-
gle obletnice so naslednji: Najstarejši 
Dešnan je star devetdeset let, nato mu 

sledi osemdesetka, sedemdesetka, 
dve šestdesetki, dve abrahamki pa 
štiridesetka, dvajsetka in prva okrogla 
desetka. Ožji sorodniki, ki so prazno-
vali z nami: še ena abrahamka, dvojna 
štiridesetka ter dva krat po dvajset.
Vsem čestitke še enkrat v imenu dru-
štva, sorodnikov in prijateljev!

Eva BABNIK
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Starejši in krvodajalci na izletu 
Krajevna organizacija Rdečega križa 
Peče je tudi letos organizirala eno-
dnevni izlet. Udeležili smo se ga sta-
rejši, krvodajalci in sodelavci.
V soboto, 20.9.2014 zjutraj, je av-
tobus iz Peč odpeljal petinštirideset 
izletnikov. V Krtini smo se priključili 
na avtocesto in se podali proti vzhodu. 
Naša prva točka je bila Rogaška sla-
tina, mnogim poznana kot zdraviliški 
kraj. Tu smo se ustavili za sprehod in 
kavico, razdelili smo malico, katero 
smo pripeljali s seboj. Urica je hitro 
minila in že smo se peljali proti bli-
žnjemu Rogatcu. Tamkajšnji muzej 
na prostem nam je prikazal delo in 
življenje na tem koncu Slovenije. Ogle-
dali smo si kmečko hišo, gospodarsko 
poslopje, vaško trgovino, vodnjak... , 
kakršni so bili značilni za te kraje pred 
mnogimi leti. Vse je bilo zelo zanimivo 
in primerljivo z našimi kraji, le da je 
bilo še skromneje kot pri nas. Pred-
vsem starejši pa so se razživeli, ko so 
po dolgem času spet videli orodja in 
naprave, katere so nekoč uporabljali 
pri kmečkih opravilih.
Nato smo se podali na precej adre-
nalinsko vožnjo do Rudijevega doma 
pod Donačko goro, kjer je bil čas za 

kavico in krajši postanek. 
Ob dveh popoldan pa nas je že čakalo 
dobro kosilo v gostišču Pod goro. Bili 
smo prijazno sprejeti in gospodar 
nam je natrgal še grozdja v vinogradu, 
sredi katerega stoji gostišče. 
Od tam smo se podali na Ptujsko goro, 
nabolj znano romarsko cerkev na Šta-
jerskem. Frančiškan pater Janez nam 
je predstavil pestro zgodovino cerkve. 
Potem so se nekateri še zadržali v 
cerkvi, drugi so si kupili spominke, 
nekateri pa so si privoščili kavo.
Kar hitro je napočil čas za povratek in 

že smo se ob koncu lepega sončnega 
dne peljali proti domu.
Ko smo prispeli na Trojane, kjer smo 
se ustavili za obvezen krof, je bila že 
trda tema in tudi deževati je začelo.
A nčesar ni moglo zmotiti dobre 
volje vseh, ki smo se tega dne udele-
žili izleta. Ob vseh postankih na poti 
smo izvedeli marsikaj novega, a še 
pomembneje od tega je bilo prijetno 
druženje. Skupaj nam je lažje in lepše. 
Upamo, da bomo šli naslednje leto 
spet! 

J.L.Foto: V.L.

Srečanje starejših, bolnih in invalidov v Pečah
V nedeljo, 12. 10. 2014 je Krajevna 
organizacija Rdečega Križa Peče 
organizirala tradicionalno srečanje 
starejših, invalidnih in bolnih krajanov. 
Kot je že v navadi, so srečanje otvorili 
člani dramske skupine Kulturnega in 
športnega društva Peče, ki so tudi 
tokrat pripravili skeč na temo starih 
običajev. Tokrat smo si ogledali nekaj 
pripetljajev s paše in spoznali, da je 
velik problem, če krave uidejo k so-
sedovim, še večji pa, če imajo pri so-
sedovih novo prebrisano deklo, ki zna 
vsako tako priložnosti izkoristiti sebi 
v prid. Po skeču je zbrane nagovoril 
župan Martin Rebolj, ki je predstavil 
nekaj planov za Krajevno skupnost 
Peče v novem mandatnem obdobju. 
Omenil je tudi, da takšne povezanosti 
mladih in starih, kot se vidi na sreča-
nju starejših v Pečah, ni moč videti 
nikjer drugje. Po nagovoru župana je 
zapel tudi Peški oktet, kateremu še 
posebej starejši zelo radi prisluhnejo. 
Po zaključku kulturnega programa so 
se povabljenci okrepčali z okusnim 

golažem. Letos je bilo starejših še 
posebej veliko in pogovor je tekel v 
prijetnem vzdušju. Med gosti je bil 
poleg župana in soproge tudi peški 
župnik, Franc Povirk, obiskala pa nas 
je tudi nekdanja učiteljica iz osnovne 
šole v Pečah, gospa Ljudmila Jeras, ki 

se v Peče še vedno rada vrača. Vsem 
starejšim želimo, da bi jim zdravje čez 
zimo še posebej dobro služilo in, da 
se znova vidimo na srečanju prihodnjo 
jesen.

Ajda Lalič
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Voz počiva pozimi, sani počivajo poleti, 
konj ne počiva nikoli

V Dešnu se le lučaj stran od Planinske-
ga doma nahaja Ranč Pr’ Osolet, na 
katerem Sandi Močnik skupaj s svojo 
družino skrbi za kar šest lepih kobil. 
Ranč s svojo dejavnostjo vsekakor 
predstavlja dodano vrednost morav-
škemu turizmu, zato smo se odločili za 
kratko predstavitev, preko katere želi-
mo konjerejo ter dejavnosti povezane 
s tem, približati našim bralcem.
Gospod Močnik (sandi.mocnik@
gmail.com),  ki se s konjerejo ukvarja 
že petnajst let, šest let pa intenzivno 
deluje na ranču Pr’ Osolet, je že od 
malega velik ljubitelj konj, pohvali pa 
se lahko že s tremi kobilami lastne 
reje. 
Ranč s svojo obširno dejavnostjo obo-
gati  dogajanje ter turistično ponudbo 
v Moravški dolini, gospod Močnik pa 
se s svojimi kobilami z veseljem ude-
ležuje raznovrstnih dogodkov ter tako 
popestri številne prireditve.  
S svojo kočijo poskrbi za romantičen 
prevoz mladoporočencev, kot darilo 
presenečenja prisustvuje raznolikim 
priložnostim, skupaj z oskrbnikoma 
planinskega doma Rokom in Andrejo, 
pa organizira panoramske vožnje, ki 
so, predvsem med turisti iz drugih 

krajev, zelo priljubljene. Po nedelj-
skem kosilu na planinskem domu 
goste popelje v bližnjo vas Kovačijo, 
tekom vožnje pa se lahko le-ti naužije-
jo prekrasnega razgleda na Moravško 
dolino in okoliške hribe.  Pozimi kočijo 
zamenjajo sani, kar poskrbi za poseb-
no pravljično vzdušje ter enkratno 
doživetje prav vsakega udeleženca.
Sandi s svojo kočijo pozimi, v organi-
zaciji turističnega društva Moravče, 
na pomoč priskoči tudi dedku mrazu, 
ki je njegovega prevoza zelo vesel.  
Tudi letos ga boste lahko srečali ob 
prihodu dedka mraza v Moravče.
Gospod in njegove kobile so tudi sicer 
aktivni na številnih področjih. Sodelu-
jejo namreč tudi s kulturnim društvom 
Mirana Jarca Škocjan, v okviru kate-
rega v Studentskem gledališču odi-
grajo kako vlogo v predstavah kot so 
Butlci, Martin Krpan, Pod svobodnim 
soncem,itn. Kobile se odlično znaj-
dejo tudi v igralskih vlogah, na odru 
pa so zagotovo prijetna popestritev 
predstave.
Zelo dobro se je obneslo tudi njihovo 
sodelovanje na dobrodelnem dogod-
ku Mavrica za Karin, ki se je odvil v 
organizaciji oskrbnikov planinskega 

doma. Sandi je na dogodku sodeloval 
kar s štirimi konji, dva sta bila gostom 
na voljo za jahanje v maneži, dva pa 
sta pridno vozila kočijo.
Kočijaž in kobile so se odlično odrezali 
na kmečkih dirkah v Komendi, na ka-
terih so z zapravljivčkom letos osvojili 
prvo mesto dirke v vpregi, leti pred 
tem pa drugo in tretje mesto. 
Kot že omenjeno se ranč za zdaj pona-
ša s šestimi kobilami, katerim družbo 
delajo tudi mini himalajske koze ter 
vietnamska pujsa, čuvata pa jih kar 
dva psa čuvaja. Poleg zapravljivčka 
in sank, ki bodo aktualne pozimi, ima 
ranč letos novo pridobitev, kočijo Vik-
torijo, ki ob kočijažu pelje še pet oseb, 
in je primerna za raznolike priložnosti 
in dogodke.
Glede na to da je Sandi s svojimi 
kobilami zelo aktiven, mu na pomoč 
priskočijo tudi preostali člani družine. 
Andraž in Andrej sta se že izkazala kot 
odlična kočijaža, vsi skupaj pa radi 
skrbijo za svoje konje, ki so prav tako 
člani družine. Vsem skupaj veliko po-
meni, da so ljudje okoli njih zadovoljni,  
s svojim delom pa radi osrečijo druge 
ter jim pričarajo nepozaben dan.

Katja Ribič

Od tu in tam
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Harmonika? rock’n’roll?  Vse to je HArMONK’n’rOLL!
Novo zasedbo narodno-zabavne 
skupine, ki s pridihom inovativnega 
pristopa k domači glasbi in prinaša 
svežino na glasbeno sceno lahko 
spremljamo že tri leta. V njej nastopa 
tudi Moravčan David smolnikar, 
zato smo se odločili, da vam jih bo-
lje predstavimo. David Smolnikar 
v ansamblu igra bas kitaro in poje. 
Bila sva sošolca že v osnovnošolskih 
dneh. Vedno nasmejan, poln igrivega 
humorja, je iz rokava že takrat vedno 
rad potegnil kakšno super šalo! Ko ga 
srečam danes, je tisto pozitivno ener-
gijo iz mladosti nadgradil s kančkom 
uglajenega šarma, ki se zlije z njim in 
razveseljuje!

Kako pa se je vse skupaj začelo?
Začetki skupine Harmonk’n’Roll sega-
jo v leto 2006, ko so Boštjan Kokalj, 
Matej Brodarič, David Smolnikar 
nastopali še kot ansambel Pravi trije. 
Davidova želja je bila sestaviti kvin-
tet, medtem ko sta Boštjan in Matej 
imela željo, da v glasbo, ki jo ustvar-
jajo in preigravajo vključijo bobne ter 
električno kitaro. Različni pogledi na 
glasbo so botrovali prijateljskemu 
razhodu. David je odšel svojo pot, 
Matej in Boštjan pa sta k sodelovanju 
povabila Maria Kapša (solo kitara) in 
še nekaj glasbenikov, ki so se skozi 
čas menjavali. 

prvi nastop in prvi uspehi
Zanimiva je povezanost, med Pravimi 
tremi in Harmonk’n’Roll-om, saj prvi 
nastop slednjih pomeni zadnjega pr-
vih in to na isti veselici v Vinjah. Ker so 
fantje naleteli na dober odziv obisko-
valcev, so se odločili, da nadaljujejo 
v začrtani smeri. Tako so posneli dve 
skladbi in kontaktirali Radio Veseljak. 
Takratni urednik jih je povabil naj se 
čez en teden predstavijo na festivalu 
v Šentjerneju. Presenečenje je bilo 
popolno, saj ob povabilu niso niti ve-
deli katero skladbo naj zaigrajo, a so 
vseeno zmagali. Sledilo je predvajanje 
njihove glasbe in prvi radijski intervju. 
Čez približno pol leta so publiki postre-
gli s hitom »Mini kiklca«, ki je pomenil 
prodor na slovensko narodno-zabav-
no glasbeno sceno. Fantje so ponosni 
na to, da je njihov nastop na eni od 
prireditev spremljal Lojze slak, ki je 
njihovo glasbo poslušal z odobrava-
njem in nasmeškom na obrazu. 

Zdajšnja zasedba
Po spletu naključij in zdravstvenih 
težavah enega od zdaj bivših članov, 
je usoda hotela, da so Matej, Boštjan 
in Mario ostali sami, za nameček pa 
so imeli podpisano pogodbo o nasto-
panju. K sodelovanju so povabili Jer-
neja Žuniča. Po šestih letih pa se je 
povezanost, skupine s Pravimi tremi, 
ki sem jo prej omenila spet začutila, 
saj so omenjeni k sodelovanju po-
vabili Davida smolnikarja. Povabilu 
se je z veseljem odzval. Poprijeli so 
za inštrumente 7 dni vadili po 4 do 
5 ur, in kot vedno, ko so bili v stiski 
s časom, z nastopom presenetili. Te 
dogodke imenujejo tudi »konec dvo-
letnega ustvarjalnega vakuuma«, saj 
od takrat delajo s polno paro. Glasbo 
ustvarjajo sami, s pomočjo Janeza Re-
pnika, ki je aranžer in studijski tehnik. 
Omeniti moramo še Blaža slaparja, ki 
skrbi za njihovo celostno podobo, ter 
Petra Žuniča - tonski tehnik in s tem 
šesti član skupine. Nastane »komad« 
z naslovom »Me boža«, njihov drugi 
najbolj udaren. Zanj posnamejo tudi 
videospot. Sledijo zasedeni termini 
in natrpana sezona. Letos pripravlja-
jo izid prve CD plošče. Naslov le-te 
so nam izdali: Od Rock’n’Rolla do 
Harmonk’n’Rolla. Za tem zanimivim 
naslovom se skrivajo nove in stare 
pesmi. Ena izmed njih je na primer 
priredba znane Greva v katrco, Bo-

žiček pije cviček pa je skladba, ki že 
z hudomušnim naslovom pritegne 
pozornost. 

Harmonk’n’Roll-anje?
Večina ansamblov se odloča za letne 
koncerte, v taki ali drugačni obliki. Oni 
pa so se odločili za Harmonk´N´Roll-
anje. Glasba, ki jo posredujejo publiki 
je široka, polna energije in na kla-
sičnem koncertu ne pride do izraza, 
saj ljudi sili k plesu, poslušalci pa so 
ujeti kot sardele na svojih sedežih. 
Koncept Harmonk’n’Roll-anja je za-
bava in ples. Velik prostor namenjen 
plesišču, na obrobju so mize. Želijo 
narediti svojin in drugačen koncert. 
Namen tega je oživljanje dvoran,v 
katerih so se včasih dogajali plesi, 
zdaj pa le samevajo. Zato vas vabi-
jo na na 2. Harmonk´N´Roll-anje, 
ki bo 15.11.2014 ob 20.00 uri, v 
Dvorani KS Toma Brejca na Viru pri 
Domžalah. 

Fantje se trudijo, da ljudem ponudijo 
najboljše. In lahko vam zaupam, da 
v svojih rokavih skrivajo še kakšne-
ga asa. Vsem sporočajo naslednje: 
»Radi se imejte in Harmonk´N´Roll 
poslušite!«

Eva BABNIK
foto: arhiv ansambla

Od tu in tam
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Glasbena mavrica za Karin
V nedeljo, 19. 10. 2014 je KŠD Peče 
organiziralo dobrodelni koncert - 
Glasbena mavrica za Karin. Glavni 
pobudnik in gonilna sila koncerta 
je bil Lajevec Franc, ki je predlagal, 
da tudi v Pečah stopimo skupaj za 
malo Karin Prašnikar, katere starši 
so se odločili za pogumno potezo; da 
zberejo sredstva za Karin za dodatne 
terapije, ki ji bodo olajšale življenje 
in pospešile njen razvoj. Karin ima 
namreč hudo obliko cerebralne para-
lize, zato potrebuje še posebej velik 
terapij in pripomočkov, kar pa seveda 
tudi veliko stane. Ker za otroke vedno 
hitro stopimo skupaj, je g. Lajevec 
kaj hitro dobil cel šopek glasbenikov, 
ki so bili pripravljeni za malo Karin 
brez honorarja odigrati nekaj pesmi. 
Na koncertu so nastopili Tone Rus 
z družino, Stane Vidmar, Ansambel 
Zajc, Ansambel Namig, Mladi godci, 
Pop Kombajn, humoristka Mama Zina 
in mladi harmonikarji Matevž Mars, 
Luka Stele in Lenart Vesel. Program 
je povezovala voditeljica z radia Ve-
seljak, Nina Cestnik Pavlič ob pomoči 
Franca Lajevca. Program je bil vesel in 
prežet s pozitivno energijo. To so čutili 
tudi obiskovalci, katerih se nikakor ni 
manjkalo. Prizorišče je bilo namreč 
nabito polno, saj je bila to najlepša 
oktobrska nedelja in šotora sploh ne 
bi potrebovali. Kot da bi tudi sonce 
želelo dodati svoj delež k mavrici za 
Karin. Ob prihodu na prizorišče so se 
pobirali prostovoljni prispevki, na voljo 
pa so bili tudi izdelki na stojnici, ki so 
jih izdelali člani KŠD Peče in prijatelji 

društva. Z veseljem smo družini delež 
denarja predali že na sami prireditvi, 
po obračunu dobička iz blagajne, pa je 
bil skupni izkupiček koncerta, ki ga je 
v celoti dobila mala Karin, kar 2300€. 
Pečani smo znova pokazali, da imamo 
veliko srce. Ob tem pa ne moremo 
pozabiti na vse, ki so nam kakorkoli 
pomagali. V prvi vrsti gre iskrena 
hvala članom KŠD Peče za pomoč in 
pripravljenost na sodelovanje, članom 
PGD Peče za dovoljenje za uporabo 
prostora in Robiju za odlično skrb 
za red in mir. Hvala podjetju Troalga 
Matjaž Rotar s.p. za tiskanje plakatov 
in vabil, ter Radiu Veseljak in Radiu 
Ognjišče za brezplačno objavo oglasa. 
Hvala Gostišču Vidrgar, baru Travnar 
in Trata Baru za donacijo pijače, ter 
Mitju Jermanu za peko odličnih ple-

skavic in njegov prispevek.  Hvala Ele-
ktru Prelovšek za brezplačno izposojo 
šotora, ter Cvetličarni Urška iz Izlak 
za podarjen čudovit cvetlični aran-
žma za na oder. Hvala Tudi Bojanu 
Urbaniji in Anžetu Cerarju za skrb za 
ozvočenje. Hvala tudi Jožici Erminio 
Rovanšek za podarjena ročno izde-
lana naravna mila za na stojnico. Na 
koncu še enkrat hvala Francu Lajevcu 
za pobudo in delovno vnemo. Hvala 
tudi vsem obiskovalcem in ostalim, ki 
ste kakorkoli pripomogli k organizaciji 
koncerta. Če smo koga izpustili, ne 
zamerite. Upamo, da se nam boste 
tudi v prihodnosti radi pridružili, saj že 
snujemo načrte za nove dobrodelne 
projekte. 

AL

jubilanti v občini Moravče
Svoj življenjski jubilej, osemdeset let sta praznovala:

smrkolj pavla, 
Drtija

 

Firm srečko, 
Dešen

 

Ob praznovanju ju je s čestitkami 
obiskal župan. Iskrenim čestitkam se 
pridružujemo tudi iz uredništva.  

VR

Od tu in tam
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Polovica nogometne sezone pri koncu
Jesenski  del  nogometne sezone 
2014/2015 se počasi bliža koncu. Ne-
kaj selekcij našega kluba je že končalo s 
tekmovanjem, nekaj ekip pa je do oddaje 
imelo pred seboj le še krog ali dva.
Letos se po pravilih NZS in MNZ za 
selekcije do 11 let, zaradi manjšega 
obremenjevanja otrok z rezultati, ne vodi 
več lestvica. Vendar bi po dosežkih naših 
selekcij do 9 let in  11 let,  bili naši no-
gometaši uvrščeni pod sam vrh lestvice, 
ekipa U9 pa bi trenutno zasedala celo 
1.mesto.
Kljub maloštevilni ekipi selekcije do 13 
let smo z dosedanjimi dosežki teh nogo-
metašev zelo zadovoljni. Trenutno so v 
zlati sredini lestvice, do konca jesenskega 
dela pa imajo še dva kroga.
Ekipa sterjših dečkov do 15 let je prese-
gla vsa pričakovanja. Po devetih krogih 
so uvrščeni na odlično 2.mesto in lahko 
v drugem delu še veliko pričakujemo. 
Ekipa mladincev je po koncu jesenskega 
dela uvrščena na 5.mesto, fantje pa so 
sposobni dosegati še boljše rezultate.
Tudi ekipa deklet še ni odigrala vseh te-
kem in jih do konca jesenskega dela čaka 

še srečanje v Grosuplju proti ekipi NK 
Brinje. Trenutno so uvrščene na 4.mesto, 
njihov izkupiček pa je ena zmaga, dva 
remija in en poraz.
Članska ekipa je, po odličnem uvodnem 
delu, v zadnjih krogih prikazala malo 
slabšo igro. Vendar pa lestvica trenutno 
še ni regularna, saj je zveza zaradi proble-
matike okoli sodniških zahtev in stroškov, 

nekaj krogov razveljavila in se obeta tudi 
ponovitev določenih tekem.
Tudi veteranska ekipa letos ni prikazala 
igre, ki smo je bili nekaj let zapovrstjo 
vajeni. Trenutno so uvrščeni na spodnji 
del lestvice. Upoštevati pa moramo, da 
se letos kosajo z zelo pomlajenimi na-
sprotnimi ekipami. 

Bojan Bibič

L I S T A    Ž U P A N A
MARTINA REBOLJA
Z A  V S E  O B Č A N E  N A Š E  O B Č I N E

Predstavljam vam svojo listo, katere dejavnost je 
dobro vidna v napredku naše občine. To je lista 
strankarsko neobremenjenih ljudi, ki je v zadnjem 
mandatu z menoj načrtovala in udejanjala naše 
skupne načrte, nastale na podlagi potreb celotne 
občine. Skupaj smo in bomo tudi v bodoče, skrbno 
razporejali občinska sredstva, za čim boljšo razvi-
tost vseh področij občine. Občina bo kot celota 
strmo napredovala tudi z dodatno pridobljenimi 
državnimi in evropskimi sredstvi. Zato vas 5. 
oktobra vljudno vabim na volišča, da obkrožite 
mojo listo, Listo župana Martina Rebolja.

Martin Rebolj

JANKO KOROŠEC
Moravče, strojni tehnik

BRIGITA BARLIČ
Peče, tekstilna šola

STANE RAVNIKAR
Zalog pri Moravčah, �nomehanik – delovodja

ADRIJANA HAUPTMAN VIDERGAR
Dvorje, višja strokovna šola za gostinstvo in turizem

BOŠTJAN MERELA
Zalog pri Kresnicah, voznik – avtomehanik

JOŽI JERMAN
Zalog pri Moravčah, upokojenka

JANEZ UČAKAR
Drtija, upokojenec

1.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.

9.

10.

11.

12.

13.

14.

Zagotavljamo:
•  športni park v Moravčah,

poslovilni prostor pri pokopališču in parkirišča, 
dom starejših, 
gradnjo kanalizacije, vodovodov in cest,
dokončanje novega občinskega prostorskega 

načrta (OPN),
nadaljevanje urejanja centra Moravč, 
gospodarno porabo proračunskih sredstev.

Da bo naša občina tudi v prihodnjem mandatu 
dobro napredovala na vseh področjih!

FRANC PER
Moravče, strojni tehnik

ANDREJ PUSTOTNIK
Hrastnik, tehnik kmetijske mehanizacije

MARKO CERAR
Negastrn, gimnjazijski maturant

ANDREJA JAVORIČ
Sp. Tuštanj, diplomirani ekonomist

SEBASTJAN KOVAČIČ
Sp. Javoršica, strojni tehnik

TINA ŽNIDAR
Moravče, magister farmacije

KATARINA KOCJANČIČ HIRŠELJ
Imenje, prometni tehnik

Spoštovane občanke in občani!
Zahvaljujem se vam, da ste mi zaupali bodoči žu-
panski mandat, ki ga bom opravljal odgovorno in 
gospodarno.
Zahvaljujem se vam tudi za izvolitev svetnikov z moje 
liste, da ste prepoznali njihovo dobro delo in  ste ji 
namenili največ glasov. 
Skupaj s svetniki bom še naprej prisluhnil vsem! V 
svojem uvodniku vas bom tudi v bodoče seznanjal 
z delovanjem občine. Seveda brez premora delamo 
naprej. 

Župan Martin Rebolj

spoštovane občanke in občani!

Za nami so volitve, na katerih smo izvolili 
novi občinski svet in župana. 
Vsem svetnicam oziroma svetnikom, prav 
tako tudi županu čestitamo za izvolitev.
V stranki SDS smo na široko odprli vrata vsem tistim, ki jih 
združujejo pozitivne vrednote, želja po napredku in nuja 
po preseganju strankarskih meja. V občinski svet sta bila 
izvoljena Katarina Javornik Firm in Vitomir Cerar. Zahvalju-
jemo se vam za izkazano zaupanje in podporo. Že prva seja 
občinskega sveta je pokazala, da sta svetnika presegla stran-
karske meje in konstruktivno podprla rebalans proračuna za 
leto 2014. Odločitev je bila modra, pogumna, odločna in v 
dobrobit vseh občank in občanov naše občine. Projekti kot 
so osnovna šola na Vrhpolju, kanalizacija v Pečah, vodovod 
za Veliko vas in Dešen, da ne govorimo še o drugih projektih, 
morajo potekati normalno. Občina mora vse te projekte 
izpeljati ter pridobiti  dodatna sredstva iz strani države in 
EU. V teh težkih časih ne smemo dovoliti, da se ponavljajo 
dogodki izpred štirih let, ko je bilo razmerje v občinskem 
svetu 7:7.  Tako smo se v stranki soglasno odločili, da zavoljo 
preseganja strankarskih delitev ter v dobro naše občine v 
prihodnosti aktivno sodelujemo pri snovanju razvoja. Od-
ločitev je bila, da se dogovorimo in podpišemo dogovor o 
sodelovanju  z županom. Župan je že na prvi seji imenoval 
Vitomirja Cerarja za podžupana. V OO SDS Moravče priča-
kujemo, da bo nastopil čas, ko se bomo v občinskem svetu 
končno začeli poslušati. 

OO SDS MORAVČE 

šport, politika
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V spomin

ZAHVALA
Svojo življenjsko pot je 

v 97. letu starosti sklenila

UČAKAR ANTONIJA
rojena Cerar 
iz Velike vasi

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem in znancem 
za izrečeno sožalje, podarjeno cvetje, sveče in svete maše. Hvala 
gospodu župniku Marku Avseniku za lepo opravljen pogrebni obred, 
pogrebni službi Vrbančič za organizacijo pogreba, pevcem za zapete 

pesmi in govorniku, predstavniku ZB za poslovilne besede.
Hvala vsem, ki ste jo poslednjič pospremili na njeni zadnji poti do 

večnega počivališča. 

Njeni najbližji

V SPOMIN
1. decembra bo minilo leto, 

odkar nas je zapustil 

JOŽE GRILJ
Po domače MOHORJEV ATA

Iz Krašc pri Moravčah

Hvala vsem, ki se ga spominjate, postojite ob njegovem grobu, 
mu prižigate sveče in ga ohranjate v lepem spominu.

Vsi njegovi

Ljubil si zemljo
bil njej si predan. 
Srce je omagalo
Tvoj dih je zastal,
A nate spomin bo večno ostal.

ZAHVALA
V 95. letu nas je zapustila draga mama, tašča, 

babi, prababi in teta 

FRANCKA BIRK 
po domača B'rkova mama,

rojena Peterka, iz Zg. Javoršice 2

Vsem, ki ste nam v težkih trenutkih stali ob strani, se iskreno zahva-
ljujemo. Posebna zahvala patronažni sestri Martini Lazar, pogrebni 
službi Vrbančič, g. Kvedru za govor in Grajskemu oktetu za zapete 
pesmi. Hvala gospodu župniku Ivanu Povšnarju in vsem, ki ste da-
rovali cvetje, sveče in svete maše. Zahvala vsem, ki ste jo pospremili 

na njeni zadnji poti. Vsem in vsakomur posebej še enkrat hvala.

Vsi njeni

Bolečina se da skriti
pa tudi solze ni težko skriti,
le ljube skrbne mame
nihče nam ne more več vrniti.

ZAHVALA
ob boleči izgubi našega dragega moža, očeta, 

dedija in brata

ALOJZIJ ROŽIČ
Podstran 4a

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom in 
znancem za izrečeno sožalje, podarjene sveče in svete maše. Hvala 
gospodu župniku Kancijanu Čižmanu za lepo opravljen pogrebni 
obred. Hvala pogrebni službi Vrbančič. Hvala gospodu Vinku 
Novaku za poslovilni govor. Posebno še hvala gospodu doktorju 

Dežmanu. Hvala tudi društvu diabetikov Domžale.

Vsi njegovi

Tako tiho, skromno si živel,
takšno tudi življenje si imel,
zdaj rešen vseh si bolečin,
za tabo ostal bo lep,
a boleč spomin.

vabi na praznovanje
ob 20. obletnici delovanja društva,

ki bo 
v nedeljo, 14. decembra 2014, 

Za dobro vzdušje bodo poskrbeli:

Moravški trio
Klapa Sidro

Irena Ravnikar

Vstop prost.

Veseli bomo vašega obiska!

VEsELI DECEMBER V MORAVČAH

Dragi otroci, spoštovani starši in vsi, ki ste mladi po srcu!

turistično društvo Moravče vabi, da v najbolj čarobnem 
času ne zamudite veselega dogajanja v centru Moravč.
Za letošnji Veseli december v Moravčah smo povabili   kar 
oba »dobra moža«,  da razveselita otroška srca. 

V petek, 19. dec., ob 17. uri, bo v parku srečanje najmlaj-
ših z Dedkom Mrazom, ki se bo s spremstvom pripeljal 
s čisto pravo kočijo in jih obdaroval. Otroci bodo lahko 
prisedli v kočijo in se popeljali po parkirišču. Druženje bo 
trajalo do 19. ure. Na praznični tržnici  bodo prisotna do-
mača društva in prodajalci. Gostinska ponudba v bližnjih 
lokalih.

V soboto, 20. dec., od  10. ure  do 17.ure pri Kulturnem 
domu: praznična tržnica s ponudbo priložnostnih daril, vo-
ščilnic in drugih izdelkov  prodajalcev od blizu in daleč.
Ob 14. uri bo v avli Kulturnega doma igrica za otroke, 
ki jo pripravljajo učenci  OŠ Jurija Vege. Med igrici jih bo 
obiskal  Božiček z darili.
Za pravo vzdušje bo skrbela domača glasbena skupina, 
za jedačo in pijačo pa domači gostinci. 

Lepo povabljeni!
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Cenitve in popravila avtomobilskih škod 
vseh blagovnih znamk (kasko zavarovanje).

Zavarovalnica Triglav• 
Zavarovalnica Maribor• 
Zavarovalnica Generali • 
Zavarovalnica Adriatic Slovenica• 
Zavarovalnica Tilia• 
Zavarovalnica ERGO• 

KruLC d.o.o.
Cesta heroja Vasje 8
1251 Moravče
Tel.: 01/7231/200 
www.nissan-krulc.si
servis@nissan-krulc.si
zdravko@nissan-krulc.si

NOVO
popravila vseh znamk vozil • (servisiranje, 
popravila zavor, menjava olja, filtrov, 

akumulatorjev...)

priprava vozila za tehnični pregled• 
polnenje in vzdrževanje klimatskih naprav• 
premontaža gum• 
optične nastavitve podvozij• 
ročno pranje in notranje čiščenje vozil• 
poliranje vozil• 

NuDIMO VAM

NOVI JUKE NOVI QASHQAI NOVI X-TRAIL

NOVAGENERACIJA  
  DOŽIVETJA

Odkrijte novo generacijo vozil Nissan s  
5-letnim jamstvom: plačajte 50 % danes  
in 50 % šele čez eno leto, brez obresti!

Komercialni akciji brezobrestno financiranje 50/50 in brezplačno podaljšano jamstvo veljata za nakup vozila iz zaloge in z Nissan financiranjem. Strošek odobritve znaša 1% maloprodajne cene vozila. 5 let jamstva obsega 3 leta 
tovarniške garancije ter podaljšano jamstvo za 4. in 5. leto oz. za 100.000 km, karkoli se zgodi prej. Pooblaščeni uvoznik: Renault Nissan Slovenija, d. o. o., Dunajska 22, 1001 Ljubljana. Slike so simbolne.

Kombinirana poraba goriva: 3,8-6,5 l/100 km. Emisije CO2: 99-153 g/km. Emisije onesnaževal zunanjega zraka iz prometa pomembno prispevajo k 
poslabšanju kakovosti zunanjega zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam prizemnega ozona, delcev PM10 in PM2,5 ter dušikovih oksidov.

Cesta heroja Vasje 8, 1251 Moravče,  tel: 01 7231 200 ali 01 7231 143
www.nissan-krulc.si, e-mail: nissan@nissan-krulc.siKruLC d.o.o. Avtohiša Koncesionar - Vzorčna ulica xx - 1234 Vzorčnigrad - Tel: 01 345 67 89

www.nissan-koncesionar.com

REZERVIRAJTE TESTNO VOŽNJO ŠE DANES!

NATANČNO PARKIRANJE 
V VSAKEM TRENUTKU.
NOVI NISSAN QASHQAI
Z INTELIGENTNIM SISTEMOM ZA PARKIRANJE PARK ASSIST.
Around View Monitor Bočno parkiranje Vzvratno parkiranje

Inteligentni sistem za parkiranje Nissan Park Assist je na voljo kot del paketa Driver Assist na nivoju opreme Tekna za doplačilo.

rEZErVIrAjTE TESTNO VOŽNjO ŠE DANES

KMETIJA PR’MATČK
Serjuče 8, Moravče
031/336 239, 031/640 961

DOMAČA MORAVŠKA
jabolka integrirane pridelave

Sorte:
-  Jonagold
-  Idared
-  Zlati delišes

Dobrodošli na kmetiji in 
ob sobotah  tudi na tržnici.

Ulica Mire Pregelj 4, Litija, tel. 01 8995 393
Cesta na Grmače 16, Moravče, tel. 01 7231 868

Odprto: vsak dan od 14.00 do 18.00, 
 sobota od 8.00 do 12.00

bogata ponudba ročnih ur ter zlatega in • 
srebrnega nakita
popravilo nakita in menjava baterij v urah• 
odkup in predelava zlata• 
obnovljena, bogata ponudba srebrnega nakita• 
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Oglasi

Oprijem z obèutkom.

R

Oprijem z obèutkom.

R

PVC okna, 
vrata,senčila,
police
Edvard Jerina
Ribče 10
1281 Kresnice
GSM 041/696-433
jerina.edvard.sp@siol.net

Vsi, ki ste opravili vozniški izpit po 13.08.2010, poskrbite, da 
opravite vadbo varne vožnje, ki je potrebna za podaljšanje 

veljavnosti vozniškega dovoljenja.  
Za vso pomoč se lahko obrnete na našo šolo.

TEČAJI CPP: 17.11.2014 in 08.12.2014 ter med nov. 
počitnicami 29.12.2014 - prvi dan je pričetek ob 18 uri, 

ostale dni po dogovoru
TEČAJ za izpit za TRAKTOR: 15.12.2014 ob 16 uri

 Prijave: 031/209–501 ali avtosola.loncar@siol.net

32 Novice iz Moravške doline


